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O
PRZEWODNIK 

\  |  PO ŚWIECIE 
FINANSÓW

Już dziś, tylko w  naszej gazecie 
znajdziesz specjalny dodatek  

„Przew odnik po świecie finansów". 
Czytaj i dowiedz się, jak  działają  banki.

O G Ł O S Z E N I E

WYTWÓRNIA BETONU
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____  botonlarnla.ochmann@op.pl
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JARO CIN

Były
wiceburmistrz 

. pokieruje gazetą
JAR ACZEW O

Nie chcą mieć 
brudnych ubrań 
po praniu

► s. 10

K O TLIN

10 i ZO zt 
od każdej osoby 
za śmieci

► s. 13

n o w e  m i a s t o

Nikt podpalacza 
za rękę nie chwycił, 
ale ludzie mają 
podejrzenia

ŻER KÓ W

§f Policja zatrzymała 
H  myśliwego, który 
^  zastrzelił psa

► s. 9

► 33-LETNI MIESZKANIEC KOTLINA STRACIŁ ZYCIE W WYPADKU. JADĄC FIATEM SEICENTO ZDERZYŁ 
SIĘ Z CIĘŻARÓWKĄ, PO CZYM JEGO AUTO STANĘŁO W  PŁOMIENIACH.

Budowa obwodnicy Jarocina nabiera tempa
Fotoreportaż ■ s. 7
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SONDA jarocinskatfik" Zawsze ta m  gdzie Ty

Co robisz, gdy widzisz po zmroko na drodze 
nieświetlonego pieszego/rowerzystę?

72% | 7% i 9% |
Zwalniam, omijam, Zwracam uwagę Dzwonię

odjeżdżam nieoświetlonemu na policję

INTERNAUCI KOMENTUJĄ jarocińska" Zawsze tam. gdzie Ty

„Zgoda" zamyka sklep. Prezes Wolski wybucha śmiechem
xyz: Podnieśli im czynsz pra
wie dwukrotnie i jeszcze się 
dziwią, że zamykają. Panie 
Wolski za takie pieniądze ża 
metr to ja lokal w centrum 
wynajm uje a nie w takim  
kiepskim miejsc 
Pryw atyzują Jarocin na N a
szych oczach: Znowu ku
zyn kolega brat kogoś z zjj 
to przejmie ? A wszyscy to 
marionetki i mają na imię 
Adam ? Czekam aż rozbudu
ją szpital za publiczną kasę, 
potem Ogłoszą upadek i na 
spółkę wykupią :) 
Obiektywny: Tak to juz jest 
przy korytku . Poprzednio

kuzyn burmistrza tez kupił 
tanio niezłe mieszkanko pod 
wynajm . Nie wspominając
0 żydowskiej bożnicy . 
marko: A może ZGODA już 
sobie nie radzi
@  @  wp: Tyle lat sobie radzi
ła a teraz co czynsze do góry 
żeby ich wysiedlić pomsta 
W  sklepie: Rusz tyłek idź pra
cować do sklepu zobaczysz 
co to znaczy ile trzeba się 
nadzwigac i narobić wypo
wiedź ze pań jest za dużo 
Świadczy tylko o głupocie
1 tyle..
Janek: Nie obrażajcie Pana 
Wolskiego. Ja załatwiałem 4

sprawy w przeciągu 5 miesię
cy i każda została załatwiona 
bez żadnej zwłoki i fachowo 
i nie znam tego Pana osobi
ście przyszedłem zwyczajnie 
jako lokator załatwiać sprawy 
i zawsze znalazł dla mnie 
czas. Możecie sobie pisać co 
chcecie ja będę go chwalił, 
bo tak powinien działać TBS. 
ambra: Tak to jest prawda,- 
że Zgoda ma problemy sama 
ze sobą. Ale mają co chcieli. 
Swoje sklepy oddali prżez 
francyze w obce ręce i uda- 
wają jak to oni się zmieniają. 
Niektórych sprzedawców to 
tylko łączy licha wypłata z fir

mą , bo nic poza tym. Zarząd 
Zgody to nawet nie wie co na 
sklepach się dzieje. A dzieje 
się, dzieje.
dw : Pan Wolski może so
bie wydzierżawić ten lokal 
i otworzyć tam sklep spożyw
czy oraz stać za ladą od 6-20. 
m alina: jak ktoś nie ma po
jęcia o handlu i sprzedaw
cach w sklepie i marketach 
to niech w ogóle się nie od- 
dzywa nie macie pojęcia ile 
takie kobiety sie napieprzą 
w sklepie najpierw na staż 
a potem dyskusja ile ma byc 
i jak pracować

Zachowano oryginalną pisownię

1. Zderzenie na krajówce. 2. Chory na świńską 3. Znaleźli martwego 4. Komendant zarządził 5. Pali się budynek
Samochód grypę zmarł w jarocińskim woźnego w szkole poszukiwania. Będą mieszkalny,
w płomieniach szpitalu utrudnienia Straż w akcji

O G Ł O S Z E N I A

S a l o n
optyczny

JAROCIN 
ul. W ro c ła w s k a  22  

tel. 62 505 20 46
p n .-p t . 10.00-18.00  

sobota 9.00-13.00
WEJŚCIE OD BIERODNKI

SPRZEDAŻ BEZPŁATNE B A D A N IE  W ZR O K U  
R A T A L N A  p rz y  z a k u p ie  o k u la ró w

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

Gimnazjalisto! Ciekawe zawody! j  ><
• TECHNIK LOGISTYK I
• TECHNIK WETERYNARII £ - v .
• TECHNIK ARCHITEKTURY KRAJOBRAZU
• TECHNIK AGROBIZNESU
• TECHNIK TECHNOLOGII ŻYWNOŚCI
• TECHNIK ORGANIZACJI REKLAMY. FOTOTECHNIK
• TECHNIK OCHRONY ŚRODOWISKA

DZIEŃ OTWARTY - 1 8 . 0 3 . 2 0 1 6 ^ ^

%  NA M ARZENIA
TW O JEG O  n 7 I F f l
P O D A TK U  L , f c l  L V I

Fundacja „Ogród Marzeń" KRS 0 0 0 0 3 7 0 9 9 7

Pi i  'w  W  FUNDACJA

O G R Ó D . 
L  M A R ZE N

Z  P R Z Y M R U Ż E N IE M  O K A ...

R A D N Y
N A J B A R D Z IE J
L U B I
S K A R B N IC Z K Ę

Skarbniczka gminy Żerków 
na jednym z ostatnich posie
dzeń rady miejskiej dość nega
tywnie wypowiedziała się na 
temat przekazania powiatowi 
pieniędzy na budowę parkingu 
przy nowej komendzie policji. 
W pewnym momencie spoj
rzała na radnego Wojciecha 
Rasia, który od niedawana jest 
zatrudniony w starostwie po
wiatowym jako asystent staro
sty jarocińskiego i stwierdziła: 
- No. nie wiem. Pan R aś m oże 
tu na m nie spogląda, że jestem  
przeciwna...

Raś na to: - Pani Broniu, 
ja  tu  jestem  w charakterze rad
nego gm in y Żerków . Ja k  by 
p a n i zapom niała, to  tego się  
trzym ajm y - podkreślił. I po 
chwili dodał: - A patrzę, bo p a 
nią lubię. Przecież pani wie, że 
najbardziej z  całego urzędu p a 
nią lubię - zadeklarował radny 
z Chrzana.

(ann)

Burmistrz Jarocina rozstaje się ze 
swoim Audi A8. Auto, prócz przebie
gu, ma też bogatą historię medialną. 
Kilka razy trafiło na nasze łamy. Było 
również na profilach społecznościo- 
wych. Ktoś je porysował, złośliwi 
robili zdjęcia, gdy było źle zapar
kowane, w końcu jesienią ubiegłego 
roku... zepsuło się na Węgrzech. 
Czy to zaważyło? Nie wiadomo.. 
Wiadomo natomiast, że w ubiegłym 
tygodniu burmistrz napisał na swoim 
publicznym profilu facebookowym

krótką informację. „Uwaga ogłosze
nie! Sprzedam Audi A8. Silnik 3.0 
TDI, 240 KM ... itd." Propozycję 
ceny można wysyłać do szefa gminy 
w „prywatnych wiadomościach”. Pu
bliczne są tylko komentarze. „Czas 
na nową „ósemkę”. Burmistrz takie
go miasta powinien jeździć ładnym 
samochodem, abyśmy nie wstydzili 
się za niego” - napisał jeden z miesz
kańców. Inny ubolewa, że Pawlicki 
nie dodał zdjęcia swojego egzem
plarza, a katalogowe...

W c u w  mtomnK* Zdfccta Ołocy, któro to lubią w*coj

A u*# wtjrtft MtfjCrttMń

llW* trakowym Oo paMwaniA wj ureny 

IMfOKUACje

TS Act*m Pawlicki
t f j H  rtWyO w-»1 VI

Uwaga ootoBzontol

Sprzedam Audi AA Silnik 3.0 TOł, 240 KM. Napąd Ouattio. Rocznik 
31.12 2006 rok Prza&lea 370 tys W cenie komplet letnich i zimowych 
opon

Czekam na propozycje cenowa w włodomotoi PRłV.

©  ***04 01

B U R M IS T R Z  S P R Z E D A J E  A U D I ,  
K T Ó R E  Z E P S U Ł O  S IĘ  N A  W Ę G R Z E C H
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Mieszkańcy Nowego Miasta 
zmarli na świńską grypę
J  Dwie osoby z Nowego M iasta zmarły na świńską grypę - najpierw kobieta, w szpitalu w Środzie Wielkopolskiej, tydzień później 
- mężczyzna, w jarocińskim szpitalu.

► ŚW IŃSKA GRYPA jest zakaź
ną chorobą układu oddechowe
go świń, którą powodują wirusy 
grypy typu A lub wirusy grypy 
typu C. Zwykle wirusy grypy świń 
nie zakażają ludzi. Nieściśle (i 
formalnie niepoprawnie) świńską 
grypą nazywa się również wirus 
grypy A/H I N I  aktualnie krążący 
w populacji.

GRYPA przenosi się z oso
by na osobę drogą kropelkową 
podczas kichania, kaszlu lub 
w wyniku bezpośredniego kon
taktu ze świeżą wydzieliną z dróg 
oddechowych zakażonych osób.

•  O bjawy grypy:
ból głowy,
wysoka gorączka lub stan
podgorączkowy,
dreszcze,
bóle mięśniowe i ogólne 
osłabienie, 
kaszel i ból gardła, 
trudności z oddychaniem. 

Choroba zwykle ustępuje samo
istnie po 3 -7  dniach, ale ka
szel, zmęczenie i uczucie roz
bicia mogą się utrzymywać do 
ok. 2 tyg.

• Powikłania
Powikłania grypy występują naj
częściej u osób powyżej 6 4  r.ż. 
oraz u pacjentów z niektóry
mi przewlekłymi schorzeniami 
takimi jak: choroba serca lub 
płuc, cukrzyca, hemoglobinopa- 
tie, zaburzenia czynności nerek, 
a także u kobiet w 2 lub 3 tryme
strze ciąży i dzieci poniżej 2 r.ż. 
Najczęstsze powikłania grypy 
to zapalenia ucha środkowego 
oraz angina paciorkowcowa. 
Grypa może prowadzić również 
do ciężkich-powikłań i hospita
lizacji - najczęstsze to zapalenie 
płuc, do rzadszych należą zapa
lenie mięśnia sercowego, mózgu 
i opon.mózgowych i inne. 
Śmiertelność grypy sezonowej 
wynosi 0 , 1 -0 ,5 % , przy czym 
90%  zgonów występuje u osób 
po 6 0  r.ż.

- W  szpitalu średzkim  potw ierdzi
liśm y przypadek podtypu grypy A  - tak 
zwaną świńską grypę, A (H I N I) -infor
muje lek. med. Anna Zejma-Olender, 
przewodnicząca komitetu zakażeń 
szpitalnych w średzkiej placówce. 
Podkreśla, że pacjentka z rozpozna
ną grypą A(H1N1), która zmarła na 
oddziale anestezjologii i intensywnej 
terapii, była obciążona chorobami 
przewlekłymi. - Potwierdzenie obec
ności wirusa wymaga specjalistyczne
go badania wykrywającego m ateriał 
genetyczny wirusa. Badanie takie wy
konaliśm y w Wojewódzkiej Stacji Sani
tarno-Epidem iologicznej w Poznaniu. 
Tak zwane szybkie, przesiewowe testy 
w kierunku grypy typu A  i B mogą dawać 
fałszywie ujemny wynik, co nie \tyklucza 
obecności w irusa A (H 1N 1) - ta k też 
było w powyższym  przypadku - dodaje 
lekarka.

Paweł D opierała, dyrektor 
szpitala w Środzie Wielkopol- A  
skiej zapewnia, że przyjęta A  
została odpowiednia proce- A 
dura, zebrało się specjalne 
konsylium, a szpital dys
ponuje odpowiednimi te
stami, dzięki którym moż
na szybko sprawdzić, czy 
pacjent nie jest chory na 
świńską grypę. - Byliśmy na 
to przygotowani, odpowied
nie kroki zostały poczynione '
- mówi. - N ie odnotowaliśm y 
innych zachorowań, sytuacji, że 
ta pacjentka  kogoś zaraziła. N ie 
m a ogniska tej grypy. Był to jeden taki 
przypadek. Paniki nie było. Sytuacja jest 
opanowana.

W placówce średzkiej odnotowa
no zwiększoną iłość zachorowań na 
grypę, ale nie ma ich więcej niż w tym. 
samym okresie ubiegłego roku. - Do le
karzy Podstawowej O pieki Zdrowotnej, 
do Szpitalnego Oddziahi Ratunkowego, 
zgłaszają się pacjenci z  dusznością, 
kaszlem , stanam i gorączkowym i. Są  
totzw . objawy grypopodobne. W  wielu 
przypadkach w przeprowadzonej dia
gnostyce rozpoznajem y zapalenie płuc 
czy zaostrzenie przewlekłej obturacyjnej ■ 
choroby płuc bądź astm y oskrzelowej - 
dodaje lekarka. - Grypa je s t chorobą 
zakaźną związaną z ostrym zakażeniem  
układu oddechowego, wywołaną przez 
wirusa grypy. Epidem iczne zachorowa

nia u ludzi wywohiją typy A  i B  wirusa.
Na chorobę przewlekłą cierpiał 

również mieszkaniec Nowego M ia
sta, który zmarł pod koniec ubiegłe
go tygodnia w jarocińskim szpitalu. 
-1 9  lutego o godz. 17.37 przyjęty został 
59-letni pacjent z przewlekłą białaczką 
i infekcją górnych dróg oddechowych. 
U pacjenta wystąpiła niewydolność od
dechowa, został przekazany na oddział 
intensywnej terapii i opieki medycznej. 
Tam został wykonany przesiewowy test 
w kierunku infekcji w irusem  typu A. 
Test się potw ierdził. Zabezpieczono  
wymazy, które zostały wysłane do sta
cji sanitarno-epidem iologicznej w Po
znaniu. O kazało się, że faktycznie był 
to w irus AH 1N 1, czyli tzw. św ińskiej 
grypy. P acjen t n iestety w nocy

Szczepienia przeciw 
grypie są jedyną efektywną 

i bezpieczną metodą profilaktyki tej 
choroby i jej powikłań. Zachorowań 
mogłoby być zdecydowanie mniej, 

gdyby więcej osób podejmowało decyzję 
o szczepieniu - podkreśla Magdalena 

Mróz, starszy asystent ds. oświaty 
zdrowotnej i promocji zdrowia 

w Powiatowej Stacji 
Sanitarno-Epidemiologicznej 

w Jarocinie.

z p ią tk u  na sobotę zm arł
- mówi Włodzimierz Budzyński, kie
rownik ds. medycznych. Podkreśla, że 
wirus AH1N1 jest groźny dla ludzi, 
którzy mają osłabioną odporność.
- W  przypadku tego pana, cierpiące
go na białaczkę, ona była znikom a. 
K ażdy inny w irus m ógł go, niestety, 
zabić - dodaje lekarz. Podkreśla, że 
testy w kierunku zakażenia wirusem 
AH1N1 są wykonywane w przypad
kach, kiedy przebieg schorzenia jest 
bardzo gwałtowny, postępujący. - Ten 
wirus je s t groźny dla ludzi o obniżonej 
odporności. Ludzie zdrowiprzechorują 
infekcję AH1N1 ja k  zwykłą grypę, nawet 
o tym nie wiedząc. U ludzi o prawidłowej

odporności świńska grypa przebiega tak 
sam o, ja k  zwykła. Każda je s t groźna, 
nie wolno je j lekceważyć i uważać, że to 
banalne schorzenie - podkreśla kierow
nik medyczny jarocińskiego szpitala.

To pierwszy taki potwierdzony 
przypadek zachorowania na świń
ską grypę w jarocińskim powiecie. 
Decyzją starosty jarocińskiego po
wołany został zespół zarządzania 
kryzysowego. - Sytuacja je s t pod kon
trolą - zapewnia Bartosz Walczak. 
Personel zarówno średzkiego, jak. 
i jarocińskiego szpitala, który miał 
styczność z chorymi, otrzymał leki 
przeciwwirusowe.

Wójt gminy Nowe M iasto Alek
sander Podemski deklaruje, że prze
każe wszystkim placówkom oświa
towym, by zachowały szczególną 
ostrożność. - To je s t szczególnie nie
bezpieczna odm iana grypy i to m oże 

się zdarzyć w każdej gm inie. Akurat 
teraz zdarzyły się dwa w naszej. 

^  W  całej Polsce je s t ju ż  ich spo
ro - mówi. - To je s t na pewno 
zagrożenie. Będziemy starali 
się wpływać na zachow a- 

i nia naszych mieszkańców.
Kiedy ju ż  choroba ataku- 

| je , trzeba unikać większych 
skupisk ludzi, udział w m a
sow ych im prezach, dbać  

o higienę, przede wszystkim  
często m yć ręce. Rodzicom  

trzeba zwrócić uwagę na to, że 
v  ja k  dzieci są chore, nie pow inni
* wysyłać ich do szkoły, by nie zw ięk

szać ryzyka. Ta dbałość o zdrowie je st 
teraz szczególnie ważna.

W  średzkim szpitalu wprowadzo
ne zostały ograniczenia odwiedzin 
pacjentów. - By w ten sposób zm niej
szyć narażenie chorych na patogeny 
przyniesione z zewnątrz, a także by nie 
narażać samych odwiedzających, wśród 
których nierzadko są dzieci. Informacje 
na ten tenm t znajdują się na wszystkich 
drzwiach wejściowych - mówi Anna 
Zejma-Olender. Apeluje o przestrze
ganie tych zasad, które są nagminnie 
łamane. - Stwierdzenie „my tylko na 
chwilkę ” stanowi dla pacjentów  i od
wiedzających takie sam o zagrożenie co 
dłuższe odwiedziny - podkreśla lekarka.

W Jarocinie od poniedziałku wpro
wadzono całkowity zakaz odwiedzin.

ANNA KOPRAS-FIJOŁEK

LICZBA ZACHOROWAŃ NA GRYPĘ 1 PRZYPADKI GRYPOPODOBNE 
NA TERENIE POWIATU JAROCIŃSKIEGO:*

styczeń 2015 styczeń 2016

2 7 1 9 1
przypadków przypadków

1-14 lutego 2015 1-14 lutego 2016

3 0 7 1 2 8
przypadków przypadków

*  Dane pochodzą z Powiatowej Stacji Sanitarno-Eptdemiologtcznej
w  Jarocinie

CHCESZ SIĘ USTRZEC GRYPY 
wywołanej nowym wirusem typu A/H1N1?

• unikaj bliskiego kontaktu z osobami wykazującymi 
objawy grypopodobne,

• pozostań w  domu, jeśli u ciebie wystąpią objawy 
grypopodobne,

• podczas kaszlu i kichania zakrywaj usta i nos chusteczką 
- pomoże to zapobiec zakażaniu wirusem innych osób,

• jeżeli nie masz chusteczki, zakryj nos i usta rękawem 
powyżej łokcia,

• często myj ręce wodą z mydłem, unikaj dotykania 
rękami oczu, nosa i ust.

► KTO JEST  
SZCZEGÓ LNIE  
NARAŻONY  
NA ZA CH O R O W A NIE  
NA Ś W IŃ S K Ą  GRYPĘ? 

Wirus A (H 1N 1) ma większe 
powinowactwo do komórek 
dolnego odcinka dróg odde
chowych, dlatego z łatwością 
i w  krótkim czasie może do
prowadzić do zapalenia płuc 
i niewydolności oddechowej. 
Najbardziej narażone są oso
by z obniżoną odpornością 
w przebiegu chorób prze
wlekłych, w tym szczególnie 

* z chorobami płuc.

t  CZY M O ŻNA S IĘ  
U C H R O N IĆ  PRZED  
ZA CHO RO W ANIEM ?

Istotne znaczenie w ham o
waniu rozprzestrzeniania się 
wirusa i zmniejszające ryzyko 
zakażenia, mają proste czynno
ści związane z przestrzeganiem 
higieny: dokładne i częstsze 
mycie rąk przy użyciu mydła 
i bieżącej wody. Pozwala to na 
usunięcie materiału zakaźnego 
ze skóry i uniemożliwia dalsze 
roznoszenie wirusa-. W  przypad
ku braku takiej możliwości na
leży użyć środka odkażającego, 
zawierającego alkohol, używać 
jednorazowych chusteczek hi
gienicznych, które po użyciu 
należy wyrzucić do kosza oraz 
umyć ręce.

^  OBJAW Y GRYPY są
n iecha ra kterystyczne, 
lecz najczęstsze dotyczą 
nagłego występowania:

• objaw ów  ogólnych 
wysokiej gorączki, 
dreszczy, bólów mięśni, 
bólów głowy, uczucia 
rozbicia i osłabienia, 
złego ogólnego 
samopoczucia;

• objaw ów  ze strony 
układu oddechowego  
suchego kaszlu, bólu 
gardła i katarem 
(zwykle o niedużym 
nasileniu);

•  u m ałych dzieci 
obraz kliniczny 
może być całkowicie 
niecharakterystyczny 
obejmować zmienione 
zachowanie dziecka, 
senność lub 
rozdrażnienie, brak 
apetytu, wymioty.

W  Polsce sezon wzmożonych 
zachorowań na grypę trwa od 
września .do kwietnia następ
nego roku, przy czym szczyt 
zachorowań przypada między  
styczniem a marcem. Rejestru
je się wtedy od kilkuset do kilku 
milionów zachorowań na grypę 
i infekcji grypopodobnych.

http://www.jarocinska.pl
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WIEŚCI
KRYMINALNE
J  Pili i jechali
2 promile alkoholu stwierdzono w organi
zmie Adama R. z gm. Jaraczewo. Pijanego 
kierowcę opla astiy sprawdzono na ul. Szkol
nej w Noskowie, po tym jak wjechał do rowu.

Dawida M. z gm. Pleszew skontrolowano 
na ul. Twardowskiej w Kotlinie 17 lutego. 
Kierowca volkswagena polo miał 0,6 promila 
alkoholu. Ponadto mężczyzna posiada za
kaz prowadzenia pojazdów mechanicznych 
orzeczony przez Sąd Rejonowy w Jarocinie. 
W związku z tym odpowie za dwa przestęp
stwa: niestosowanie się do wyroku sądu 
i jazdę pod wpływem alkoholu.

15 lutego na ul. Wiatracznej w Witaszycach 
zatrzymano Andrzeja N. z gm. Jarocin. Kie
rowca jadący roverem nadmuchał 1 promil 
alkoholu.

1  Jechał z zakazem
17 lutego w Komorzu Przybysławskim 
sprawdzono Tomasza K. z powiatu słupec
kiego. W czasie kontroli okazało się, że jadący 
volkswagenem golfem wsiadł za kierownicę 
pomimo zakazu kierowania pojazdami me
chanicznymi. ZOdpowie za złamanie tego 
postanowienia. ,

J  Kolizje z mandatami
19 lutego na skrzyżowaniu.ul. Wodnej i Woj

ska Polskiego w Jarocinie jadąca oplem corsa 
nie zachowała bezpiecznego odstępu i wje
chała wvolvo. Sprawczyni kraksy, mieszkanka 
gminy Jarocin, została ukarana mandatem.

Tego samego dnia na ul. Wojska Polskiego 
kierujący volkswagenem sharanem nie ustąpił 
pierwszeństwa i doprowadzit-do zderze
nia z chryslerem voyagerem. Podobnie jak 
w poprzednim przypadku sprawcę ukarano 
mandatem.

16 lutego na ul. Wrocławskiej w Jarocinie 
kierująca volkswagenem passatem wjechała 
w tyl volkswagena polo. Sprawczyni kraksy 
z powiatu jarocińskiego otrzymała mandat.

15 lutego na krajowej „ 11 ” w Witaszycach, 
na luku drogi obywatel Ukrainy kierujący 
ciężarowym volvo z naczepą nie zachował 
należytej ostrożności w czasie wymijania 
i zahaczy! naczepą samochód kia. Jadącemu 
osobówką nic się nic stało. Sprawca kolizji 
został ukarany mandatem.

(era)

Bezpłatne 
porady dla ofiar 
przestępstw

Jesteś ofiarą przestępstwa? Nie wiesz, 
jakie masz prawa? W poniedziałek rozpo
czął się Tydzień Pomocy Ofiarom Prze
stępstw. Do 26 lutego możesz skorzystać 
z bezpłatnych porad policjantów i sędziów.

(era)

GDZIE M O Ż N A  SKORZYSTAĆ Z PORAD
• Ośrodek Interwencji Kryzysowej na
ul. Szubianki w  Jarocinie - od 22 do 26 
lu tego w  godz. 9 .00 - 11.00, dodatkow o 
dyżur pe łn iony będzie w  sobotę 27 lu tego 
w  godz. 10.00 - 12.00 w  Komendzie 
Pow iatowej Policji na ul. T. Kościuszki 29.

• Punkt Konsultacyjny dla osób 
pokrzywdzonych przestępstwem przy Sądzie 
Rejonowym w  Jarocinie, al. Niepodległości
15 - od 22 do 26 lutego w  godz. 13.00 do 
15.00 pokoje nr 5-6 (parter) lub nr 9, (parter)

• Prokuratura Rejonowa w  Jarocinie, al.
N iepodległości 19, w  godz. 9 .00 -1 5 .0 0

► TR A G ED IA  N A  KRAJOWEJ „ 1 1 "  W  KOTLINIE

3  3 - l a t e k  s p ł o n ą ł  

w  r o z b i t y m  s e i c e n t o

7  osób
zginęło na drogach 

powiatu jarocińskiego 
w  minionym roku

J 33-letni mieszkaniec Kotlina stracił życie w wypadku. Jadąc fiatem seicento zderzył się z ciężarówką, 
po czym jego auto stanęło w płomieniach.

Tragedia rozegrała się na krajowej „ 11 ” w Ko
tlinie w niedzielę wieczorem. Do straży pożarnej 
w Jarocinie wezwanie wpłynęło o godz. 21.21. 
- Zgłoszenie dotyczyło pożaru samochodu. Strażacy 
byli przekonani, że jadą do pożaru auta. Dopiero 
po przybyciu na miejsce zdarzenia okazało się, że 
w pojeździe znajduje się jedna osoba - mówi asp. 
Mariusz Banaszak, rzecznik prasowy Państwo
wej Straży Pożarnej w Jarocinie. Zderzyły się fiat 
seicento z ciężarowym renaultem. Osobowe auto

zostało kompletnie rozbite i natychmiast stanę
ło w płomieniach. Kiedy dotarli ratownicy, fiat 
seicento byl całkowicie nimi objęty. - Kierowca 
i pasażer ciężarówki znajdowali się na zewnątrz 
pojazdu i podjęli nieskuteczną próbę gaszenia gaśni
cą proszkową - relacjonuje oficer prasowy straży 
pożarnej.-Podejrzewam, że mógł pęknąć zbiornik 
z paliwem, powstała kałuża paliwa. N ie było szansy 
na skutecznie działania gaśnicze - dywaguje jeden 
ze strażaków.

Jak doszło do tragedii? 33-latek jechał oso
bówką w kierunku Pleszewa, a w przeciwną stronę 
ciężarowy renault. - Fiat seicento z nieustalonych 
przyczyn na prostym  odcinku drogi zjechał na prze
ciwległy pas ruclui - informuje o wstępnych usta
leniach ml. asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik 
Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie. - Oso
bówką zderzyła się z  autem ciężarowym, a następnie 
zapaliła. W  środku spłonął 33-letni kierowca - mówi 
policjantka. Życie w wypadku straci! mieszkaniec 
Kotlina.

Po przeprowadzonych czynnościach do
chodzeniowych policji-i prokuratury strażacy za 
pomocą narzędzi hydraulicznych wydobyli zwłoki 
poszkodowanego. Pojazd ciężarowy odholowano. 
Jego kierowca, obywatel Ukrainy, byl trzeźwy.

Krajowa „ 11” w Kotlinie była zablokowana 
przez 4,5 godziny. 33-latek jest pierwszą osobą, 
która w tym roku zginęła na drogach powiatu 
jarocińskiego.

(era)

PODOBNY WYPADEK
W sierpniu 2014 r. na drodze Roszków- 
ko - Wilczyniec doszło do podobnego 
wypadku. Jadący volkswagenem golfem 
z nieustalonych przyczyn, tuż za lukiem 
drogi zjechał na pobocze, wpadł do rowu, 
gdzie pojazd najprawdopodobniej zahaczył 
o pozostałości ściętego drzewa i dachował. 
Auto stanęło w  płomieniach. Życie w  wy
padku stracił 24-latek z gminy Dobrzyca.

Po służbie rozpoznał 
poszukiwanego listem gończym 
jadącego w samochodzie

Dzięki spostrzegawczości 
jarocińskiego policjanta dwóch 
mężczyzn poszukiwanych lista
mi gończymi trafiło do zakła
dów karnych.

Jarociński funkcjonariusz 
był po służbie. Jechał sam o
chodem. W pewnym momencie 
zauważył, że w zmierzającym 
w kierunku Pleszewa aucie oso
bowym, na miejscu pasażera, 
siedzi mężczyzna poszukiwa
ny listem gończyfn. - Policjant 
natychm iast poinform ow ał o tym  
fa kc ie  swoich przełożonych oraz 
dyżurnego z kom endy w Plesze
wie. Policjanci rozpoczęli wspólne 
działania m ające na celu zatrzy
m an ie po jazdu , a tym  sam ym  
przem ieszczającego się nim  prze
stępcy. Podczas prow adzonego  

.w sp ó ln ie  p o ścig u  krym in a ln i\ 
ustalili, że wskazanym  pojazdem  
poruszają  się  dw ie inne osoby: 
kobieta kierująca sam ochodem  
oraz inny poszukiw any, za któ 
rym  rów nież w ystaw iono listy* 
gończe  - relacjonuje mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik. 
prasoWy Komendy Pow iato
wej Policji w Jarocinie. Auto, 
którym uciekali ścigani listami

gończymi, zostało zatrzymane 
przez policjantów  na terenie 
Pleszewa. - Znajdujący się w nim  

jed en  z poszukiw anych tra fił do 
tam tejszej komendy. Drugi z nich 
okazało się, że zdążył w cześniej 
opuścić sam ochód i zbiec - do
daje policjantka.

J a ro c iń s c y  k ry m in a ln i 
kontynuowali pościg za zbie
giem. Bardzo szybko ustalili, 
że uciekający, 30-letni miesz
kaniec powiatu grodziskiego, 
może przebywać na terenie Ja 
rocina. - Funkcjonariusze usta
lili adres, gdzie m ężczyzną m ógł 
się ukryć i kilka d ziesią t m inu t 
później w eszli do wytypowanego 
dom u. U stalenia śledczych oka
zały się w stu  procentach trafne. 
P olicjanci zn a leźli m ężczyznę  
w piw nicy wytypowanego dom u. 
30-latek zosta ł przew ieziony do 
jarocińskiej komendy, a  następne
go dnia tra fił do zakładu karnego 
celem  odbycia kary - informuje 
Agnieszka Zaworska.

Zatrzymany przez jarociń
skich policjantów mężczyzna 
byl poszukiwany listami goń
czymi za oszustwa.

(era)

t  POŻAR W  ŻERKOW IE

Zwarcie instalacji. 
Poddasze w ogniu

Ponad 3,5 godziny trwało ga
szenie pożaru domu w Żerkowie.

Pożar wybuchł w środę wie
czorem. Paliło się poddasze bu
dynku jednorodzinnego na ul. 
Wojska Polskiego. Kiedy straża
cy przybyli na miejsce zdarzenia, 
wszyscy lokatorzy znajdowali się 
poza domem. Ratownicy okiełznali 
płomienie. Przy pomocy kamer 
termowizyjnych sprawdzili obiekt 
w celu ustalenia ognisk pożaru. 
Później usunięto nadpalone bel

ki. Powiatowy Inspektor Nadzoru 
Budowlanego wydal zakaz użytko
wania budynku.

Przypuszczalną przyczyną po
żaru było zwarcie instalacji elek
trycznej. Akcja ratownicza trwała 
ponad 3,5 godziny, a uczestniczyły 
w niej 4 zastępy straży pożarnej.

Jak poinformowała „Gaze
tę” Czesława Grodzka, kierownik 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Po
mocy Społecznej, pogorzelcy nie 
chcieli pomocy od gminy. (era)

*v > > yjizbastą rfr/:ijprioq <> .unm irioog o vwcr:n t ,u . u
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► POŻEGNAŁY GO TŁU M Y  M IE S Z K A Ń C Ó W  ŻERKOW A

T r a g e d ia  w  s z k o le .
■ /

W o ź n y  o d e b r a f  
s o b ie  ż y c ie

W holu żerkowskiej podstawówki płonie znicz, a na tablicy umieszczono wspomnienie ze zdjęciem tragicznie 
zmarłego woźnego. Piętro niżej znajduje się pomieszczenie pralni, w którym doszło do zdarzenia

- Drzwi pralni były zam knięte od 
środka. Jak je  otworzyliśmy, zobaczyłam  
tylko nogi. Już wiedziałam, że to nasz 
woźny. Przeraziłam się. Chciałam wejść 
i zobaczyć co się stało, ale pan Sławek 
zagrodził m i drogę. Przym knął te drzwi 
i tylko powiedział, że je s t dużo krw i - 
mówi i nie może powstrzymać tez Mi
lena Wyduba, wicedyrektorka Szkoty 
Podstawowej w Żerkowie. To właśnie 
w szkole w miniony czwartek znalezio
no ciato pana Krzysztofa, który od 22 
lat byt tam woźnym. Mężczyzna po
pełnił samobójstwo w pomieszczeniu 
gospodarczym na parterze. - Wszyscy 
znali go z tej najlepszej strony, a  tu taki 
krok! - mówi zszokowana dyrektorka 
szkoty Alina Kasprzak. - To co nas spo
tkało je s t nie do opowiedzenia - dodaje 
jej zastępczyni.

Jakby nie chciał, żeby ktoś 
go znalazł i odratował

Dzień zacząt się jak zawsze. Woź
ny przyszedł do pracy około 6 rano, 
żeby otworzyć budynek i powyłączać 
alarmy. Nie miał daleko, bo praktycz
nie mieszkał w tej szkole - w służ
bowym m ieszkaniu połączonym  
z budynkiem, Potem zrobił obchód 
po szkole. Na koniec sekretariat, 
otwarcie okien. - Ja przychodziłam , 
zam ykałam  je , żeby nie było przeciągu 
i ta k rozpoczynał się nasz dzień. A le 
w czw artek tylko początek byl ta ki ja k  
zwykle. Później w szystko potoczyło się 
inaczej - wspomina wicedyrektorka 
szkoły.

Woźny ostatni raz był widziany § 
przed ósmą, jak wchodzi do pralni, f  
- G odzinę późn iej - p rzed  dziew iątą  < 
m iał zaw ieźć herbatę do drugiego bu- 2 
dynku szkoły na ulicę Kolejową. Zasta
nowiło nas, bo tego n ie zrob ił - mówi 
M ilena W yduba. - Przybiegła Jego 
żona, która pracuje u nas w kuchni 
i mówi, że dzwoniła do niego pięć razy 
i on nie odbiera telefonu. Próbowali
śm y jeszcze dzw onić, ale jego  telefon  
m ilczał. Zeszłam  więc na dó ł do tej 
pralni. D ołączył do m nie pan  Sławek, 
w oźny z g im nazjum  (budynki obu 
szkół są połączone - przyp. red.). Ale 
tam  drzw i były zam knięte od środka.
Ja ju ż  czułam , że coś je s t nie tak, więc 
pow iedziałam  do pana Sław ka, żeby 
wyważył te  drzw i - wspomina kobieta 
i nie może powstrzymać łez. Milknie 
na chwilę i dopiero po jakimś czasie 
może kontynuować: - Ja k  otw orzyli
śm y te drzwi, zobaczyłam  tylko nogi. 
Ju t wiedziałam, że to nasz woźny. Prze
raziłam  się. Chciałam  wejść i zobaczyć 
co się stało, ale pan  Sław ek zagrodził 
m i drogę. P rzym knął te  drzw i i tylko  
pow iedział, że je s t dużo krw i i żeby 
dzw onić po pogotow ie. Przybiegłam  
do sekretaria tu . Z adzw oniliśm y po  
karetkę. P rzyjechali bardzo szybko. 
L ekarz tylko  w szedł i w yszedł. N ie 
było ju ż  ra tunku  - stwierdza przez 
łzy Milena Wyduba i nie jest w stanie 
dalej mówić. Woźny odebrał sobie 
życie przecinając nożem tętnicę na

szyi. - Lekarz pow iedział, że to było 
osiem , dziesięć sekund  i nastąpił ko
niec - mówi Milena Wyduba. - Jeszcze 
dodał, że to m usiało  
być przem yślane, bo 
to je s t szybka śmierć.
Jakby nie chciał, żeby 
kto ś go zna lazł i od
ra to w a ł - dodaje  
Alina Kasprzak, dy
rektorka żerkowskiej 
podstawówki.

Do szkoły przy- 
je c h a ła  r o d z in a  
- dzieci i s iostry  
żony pana Krzysz
tofa. - To je s t rodzina 
bardzo się szanująca i taka wspierają
ca, więc w ystarczył jed en  telefon i oni 
od razu tu  w szyscy byli - wyjaśnia 
Alina Kasprzak.

Zależało nam, żeby dzieci 
nic nie widziały

- Robiliśmy wszystko, żeby ochronić 
dzieci, żeby one ja k  najm niej w idziały 
i wiedziały. Z am knęliśm y zejścia na 
dół. P rzenieśliśm y św ietlicę do sto 
łówki i jed n ej z klas - podkreśla Alina

Kasprzak. - Na początku rzeczywiście 
uczniowie nic nie w iedzieli. Dopiero, 
kiedy zobaczyli, że są zablokow ane 

zejścia  na d ó ł i że  
n ie m ogą ze jść  do  
stołów ki, dało im  do 
m yślenia, że coś się 
m usiało stać. I  je sz
cze ta karetka, która  
podjechała tu  na sy
gnale - mówi Milena 
Wyduba. - M y bali
śm y się tylko, kiedy to 
wszystko się skończy, 
bo m iędzy trzynastą  
a czternastą przyjeż
dżają autobusy i od

wożą dzieci. Zależało nam , żeby one 
nic nie widziały. A le w szystkie służby 
ta k  spraw nie to  przeprow adziły, że  
około dw unastej było ju ż  po wszystkim  
- podkreśla szefowa żerkowskiej pod
stawówki. Po chwili dodaje: -N auczy
ciele też początkow o nic nie wiedzieli. 
Po godzinie od tego zdarzenia weszłam  
do p o ko ju  nauczycielskiego, a tam  
pytają  m nie, dlaczego w szkole była 
' karetka. Więc ja  im  mówię: „ Usiądźcie 
kochani. Pan K rzysztof nie żyje”. Szok! 
Po prostu u w szystkich szok.

Dzień później odbył się apel. 
- Było wsponmienie o panu Krzysztofie. 
Powiedzieliśm y o pogrzebie. Odmówi
liśm y m odlitw ę. I  to  w szystko - mówi 
Milena Wyduba.

Zawsze uśmiechnięty, 
skory do pomocy

- On nie m ów ił nigdy „ nie”. Ze
psuło się coś w szkole - kto  naprawiał? 
Pan Krzysztof. C oś było w G ZEAS-ie 
czy w gm inie - też pan  K rzysztof. Mó
wił:.„Dobra zrobim y, trzeba zrobić”. 
Przyjeżdżały grupy do schroniska, które 
prow adzim y w szkole, to on w szystko 
ogarniał. On m ia ł w ięcej kontaktów  
w telefonie do nich n iż ja . Trudno bę
dzie zn a leźć kogoś, do kogo będzie 
m ożna m ieć ta kie  zau fan ie, ja k  do  
niego. Tak naprawdę był takim  „nad- 
dyrektorem ". N igdy jed n a k  tego nie  
w ykorzystyw ał. N ie w yw yższał się  - 
podkreśla dyrektorka podstawówki 
w Żerkowie. - Zaw sze uśm iechnięty, 
'skory do pomocy. Jem u nie było trudno 
otworzyć szkołę w sobotę, w niedzielę. 
Czasem dzwoniłam do niego, że przyje
chała grupa, a on mówił: „Dobra pani 
A lu, przyjdę z  kościoła, niech pocze
kają p ięć  m inu t"  - wspomina Alina

Woźny ze Szkoły 
Podstawowej w Żerkowie 

miał 54 lata, żonę, 
dwoje dorosłych dzieci 

i wnuczkę. Pogrzeb odbył 
się w niedzielę - 21 

lutego. Żegnały go tłumy 
mieszkańców Żerkowa, 

delegacje, poczty 
sztandarowe, uczniowie 
szkoły i gimnazjum oraz 

harcerze.

Kasprzak. - Byl dobrym  człowiekiem  
i takim  go zapam iętam y - dodaje.

Najlepiej w szkole.
Tu się wyleczę

- N ikt nie wie, dlaczego to zrobił 
- przyznaje Alina Kasprzak. - W  stycz
niu po  raz pierw szy był na zwolnieniu  
lekarskim . Skarżył się, że nie m oże 
spać. Wiem, że m ia ł zalecenie, żeby 
zrobić w szystkie badania, ale czy je  
zrobił, tego nie wiem  - stwierdza. I do
daje: - Ale nie m ógł usiedzieć na tym  
zw olnieniu i nie m ógł żyć bez szkoły. 
C hciał przychodzić i otw ierać nahi 
budynek, ale się nie zgodziłam . A  dla 
niego to ja kb y była kara.

Dyrektorka wspomina zaskaku
jącą sytuację z tamtego czasu. - Na 
tym  zw olnieniu dzwoniłam  do niego, 
bo m iałam  tu ta ki naw ał na schroni
sko i tyle łóżek do skręcania, a on po  
raz pierw szy m i pow iedział: „Pani Alu 
nie przyjdę.. M usi sobie pani poradzić 
sa m a ", To m nie trochę zastanow iło, 
bo on zawsze byl pierwszy. Nigdy m nie 
w takiej sytuacji nie zostawił - przyzna
je Alina Kasprzak. - Później wróci! do 
pracy. Ja go pytam : „Jak tam  panie  
K rzysiu?” A  on m i na to: „Najlepiej 
w szkole. Tu się w yleczę." - wspomina 
dyrektorka. I dodaje: - P rokurator 
pow iedzia ł nam , że  w  tym  m iejscu, 
gdzie leżał, zostaw ił list, ale nie chciał 
powiedzieć, co w nim  było. Zabezpieczył 
go tylko do w iadom ości rodziny.

ANNA KONIECZNA

EDYTA BŁOCH
psycholog

Miejsce pracy jest bardzo często w y
bierane do popełnienia takiego czy
nu ja k  sam obójstwo. Osoba, która 
decyduje  się na ta k i krok, dobrze 
w ie, gdzie się co znajduje, ła tw o jej 
przewidzieć, czy i kiedy ktoś może 
ją  znaleźć. Najczęściej potrzebuje 
odosobnienia, a nie zawsze jest to 
możliwe tam , gdzie zamieszkuje. Tym 
bardziej, jeśli taki czyn nie jest tylko 
ostrzeżeniem, a ktoś postępuje z za
m iarem ostatecznym. * 1

ALEKSANDRA RÓŻAŃSKA
prokurator Prokuratury Okręgowej 
w Ostrowie Wlkp.

Prokuratura została zaw iadom iona
0 zdarzeniu, które m iato m iejsce na 
terenie szkoty w  Żerkowie. Ustalono, 
że mężczyzna zam knąt się w  jed 
nym z pomieszczeń na terenie szkoty
1 dopuścit się czynu samobójczego. 
Dopiero po wyłam aniu drzw i dostano 
się do środka i stwierdzono zgon męż
czyzny. Prokurator wykluczył udział 
osób trzeciech i nie w idzia ł podstaw 
do przeprow adzenia  sekcji zw łok. 
Nie zabezpieczał ciała do oględzin. 
Postępowanie zostanie zakończone 
w  tryb ie  czynności nie cierpiących 
zw łok i. Na m iejscu znaleziono lis t 
pozostawiony przez mężczyznę. Nie 
wyjaśnia on jednak przyczyn targnię
cia się na życie.

76 spraw  z ustawy o przeszczepie narządów
22-latek z Jarocina chciał sprzedać nerkę. 

W ubiegłym roku policja w Polsce prowadziła 
79 podobnych spraw.

O 22-latku, który w nietypowy sposób chciał 
wyjść z tarapatów finansowych, pisaliśmy w 6. 
numerze „Gazety” w artykule pl. „Miał długi; 
chciał sprzedać nerkę”.

Zwróciliśmy się wtedy do Komendy Głów
nej Policji z pytaniem o skalę tego zjawiska. 
Z informacji przygotowanych przez Zespól 
Prasowy KGP wynika, że w ubiegłym roku 
wszczęła 76 spraw z ustawy o pobieraniu,

przechowywaniu i przeszczepianiu komórek, 
tkanek i narządów. - Zaznaczani, że powyższa 
liczba odnosi się do ogłoszeń o oferowaniu do 
sprzedaży własnych organów, a nie dokonanego 
nielegalnego przeszczepu. W  Polsce nie odnoto
wano przypadków handlu - przeszczepu organów  
ludzkich - informuje ml. asp. Dawid Marciniak 
z Zespołu Prasowego Komendy Głównej Policji.

W 2012 roku KGP opublikowała dane 
o akcji „Anons” wymierzonej w osoby oferu
jące w Internecie własne organy do sprzedaży. 
W policyjnym przedsięwzięciu wzięło udział

80 komend z całego kraju: sprawdzono 250 
ogłoszeń o sprzedaży narządów, przesłucha
no 105 osób (23 usłyszały zarzuty związane 
z oferowaniem do przeszczepu za pieniądze 
swoich własnych organów).

Kolejne akcje to Wynik stałej współpracy 
Wydziału do walki z Handlem Ludźmi Biura 
Służby Kryminalnej Komendy Głównej Policji 
z Wydziałem do walki z Cyberprzestępczością 
tego biura, które monitoruje i ujawnia sprawców 
czynów z art. 43 ustawy o pobieraniu, przecho
wywaniu i przeszczepianiu komórek, tkanek

i narządów, a także współpracy z Centrum 
Organizacyjno-Koordynacyjnym ds. Transplan
tacji „Poltransplanf' oraz Krajowym Centrum 
Bankowania Tkanek i Komórek. - W Polsce 
prowadzony je s t stały m onitoring przeszczepień 
informujący, od kogo, kiedy i w ja k im  ośrodku 
dany lekarz dokonał pobrania i przeszczepienia 
oraz rejestr dawców zawierający dane personalne, 
stopień pokrewieństwa lub relacje z potencjalnym  
biorcą - podkreśla oficer prasowy z komendy 
głównej.

(era)

http://www.jarocinska.pl
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► JAR OCIN FESTIW AL 2016

„Glaca" zapowiada Sweet Noise 
w pełnym składzie J

Zespół Sweet Noise wystąpi na 
tegorocznym Jarocin Festiwalu. „Ja
rocińska publiczność będzie miała oka
zję usłyszeć podczas tegorocznej edycji 
utw ory pow stałe na przestrzeni całej 
aktywności zespołu, zagrane w klasycz
nym, pełnym  składzie” - cytują orga
nizatorzy „Glacę”, lidera formacji.

Sweet Noise jest jedenastym wy
konawcą Dużej Sceny zapowiedzia
nym przez organizatorów - agencję 
Prestige MJM oraz Spichlerz Polskie
go Rocka. Wcześniej poinformowali, 
że wystąpią Slayer, The Prodigy i Five 
Finger Death Punch z zagranicy oraz 
polskie grupy: TSA, Farben Lehre,

Oberschlesien, Luxtorpeda, Koniec 
Świata, Kabanos i Kobranocka.

W ubiegłym tygodniu wzrosła 
cena trzydniowego karnetu. Obec
nie kosztuje on 270 zł. Do 14 lutego 
mieszkańcy powiatu jarocińskiego 
mogli go kupić za 70 zł.

(igi)

W s z y s tk o , c o  c h c e s z  w ie d z ie ć  
o  f e s t iw a lu
Agencja Prestige MJM, współorganizator .Jarocin Festiwalu 2016, 
przygotowała odpowiedzi na najczęściej zadawane pytania. Oto one:

► Kiedy zostanie opublikowany pełny 
line-up festiwalu?
Pełny line-up Sceny Głównej festiwa
lu zostanie ogłoszony do 15 marca.
► Od kiedy będą w sprzedaży bilety 
jednodniowe?
Bilety jednodniowe trafią do sprze
daży 16 marca. Będą kosztować 
179 zł.
► Czy będą dostępne również bilety 
ulgowe orąz jak można je zakupić?
Dzieci, które w dniu rozpoczęcia 
festiwalu nie ukończyły 7. roku ży
cia wchodzą na teren festiwalu za 
darmo - prosimy o zabranie ze sobą 
odpowiedniego dokumentu potwier
dzającego wiek dziecka. Osobom 
od 8. do 16. roku życia przysługuje 
karnet ulgowy. Zamówienia prosi
my składać pod adresem ulgowy@ 
imprezyprestige.com. Cena karnetu 
ulgowego wynosi 145 zł. Nie będzie 
możliwości kupna biletów ulgowych 
na poszczególne dni festiwalu.
► Czy podczas tego festiwalu będą 
również inne sceny?
Tak. Będzie również mnóstwo pro
pozycji, zarówno koncertowych, jak 
i artystycznych, które będą miały 
miejsce na terenie całego Jarocina.

► Czy w tym roku odbywać się będą 
przesłuchania do Jarocińskich Ryt
mów Młodych?
Tak, wzorem ubiegłego roku również 
tym razem ważnym punktem festiwa
lu będzie promocja młodych kapel. 
Przesłuchania do przeglądu Jarociń
skich Rytmów Młodych odbędą się 
w kilku miastach. Finaliści konkursu 
wystąpią podczas Jarocin Festiwal 
2 016 . Wszystkie informacje doty
czące JRM opublikujemy 1 marca.
► Czy finaliści Jarocińskich Ryt
mów Młodych wystąpią na Scenie 
Głównej?
Podobnie jak podczas minionej 
edycji, także w tym roku zostaną 
uruchomione boczne skrzydła Sce1 
ny Głównej, w przestrzeni których 
wystąpią finaliści Jarocińskich Ryt
mów Młodych. Będą więc grali przed 
główną festiwalową publicznością.
► Czy będą odbywać się imprezy 
towarzyszące w Spichlerzu Polskie
go Rocka?
Tak. Spichlerz Polskiego Rocka przy
gotuje ciekawą ofertę. Zaplanowa
ne zostaną zarówno koncerty, jak 
i spotkania z ciekawymi ludźmi ze 
świata muzyki.

KAŻDEGO DNIA NOWE INFORMACJE jarociński
•  Zawsze łam. gdzie Ty

O G Ł O S Z E N I E

%

P unkt
Inform acyjny
Fundusze Europejskie

P un kt In fo rm a cy jn y  
Funduszy Europejskich

za p rasza  na:

Środę z funduszami 
dla przedsiębiorstw  

na rozwój
Jesteś przedsięb iorcą i chcesz 

d o w ied zieć  się jak  pozyskać  
d o fin an so w an ie  u n ijne  na rozw ój 

sw ojej firm y?
Zgłoś się na spotkan ie!

Z a p is y  d o  2 9  lu t e g o  2 0 1 6  r o k u

•

f f l  Kiedy: 2 marca 2016 r., 10:00 -13:00

Q  Gdzie: Starostwo Powiatowe w Jarocinie 
al. Niepodległości 10-12, sala nr 30

Znajdź najbliższy
^  Zgłoszenia: jarocin.fe@wielkopolskie.pl

Punkt Informacyjny: ^  Telefon: 62 740 79 56, 62 747 81 83,
www.funduszeeuropejskie.gov.pl 781 555 200

S Fundusze
Europejskie

Unia Europejska
Europejskie Fundusze 

Strukturalne i Inwestycyjne

► JARACZEW O

Meble w sali sesyjnej są na co dzień przykryte grubym, zielonym 
materiałem

Miasto kupi nowe 
meble?

K upno nowych mebli do 
sali sesyjnej zaproponow ał na 
ostatnim  wspólnym posiedze
niu komisji przewodniczący rady 
w Jaraczewie Roman Skrzypczak.
- Udało nam  się zaoszczędzić trochę 
pieniędzy i poszły one w nadwyżkę 
na ten rok. Dlatego chciałbym za 
proponow ać rozważenie wymiany 
m ebli w sa li sesyjnej. O becne są  
ju t  przestarzałe, a przydałoby się, 
skoro jesteśm y od tego roku urzę
dem m iasta i gm iny, żebyśm y m ieli 
bardziej nowoczesne um eblowanie
- powiedział radny z Panienki.

Jego propozycję poddał naj
pierw pod wątpliwość burmistrz 
Dariusz Strugała, który stwierdził, 
że nie udało się odłożyć kwoty po
trzebnej na sfinansowanie kupna 
wszystkiph niezbędnych mebli.

- C oś dołożymy z tego roku - za
proponował Skrzypczak, czym 
przekonał do swojego pomysłu 
włodarza.

Obecne meble, które znajdu
ją  się w sali sesyjnej, są tam od 
lat 90. ubiegłego wieku. - Zostały 
przyniesione z-Gminnego Ośrodka 
Kultury, kiedy jego dyrektorem  był 
pan Tadeusz Zeidler, a więc m ają 
swoje lata, ale są funkcyjne. Jeże
li radni wyrażą zgodę, to m ożem y 
poszukać nowszych m ebli. Takich, 
które będą spełniały warunki i bę
dzie m ożna w nich schować kable, . 
żeby nie leż.a!y na podłodze - dodał 
Strugała.

Temat nowego umeblowania 
sali sesyjnej będzie jeszcze po 
ruszany na jednym z przyszłych 
posiedzeń rady. (seb)

http://www.jarocinska.pl
mailto:jarocin.fe@wielkopolskie.pl
http://www.funduszeeuropejskie.gov.pl
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Budowa obwodnicy Jarocina nabiera tempa. Do tej pory 
wykonano już spory zakres robót. Dotyczyły one np. likwidacji 
kolizji z siecią wodociągową, a więc tego, co dla mieszkańców 
nie jest widoczne. Od kilku tygodni trudno już nie zauważyć,

że między Wolicą Pustą a Jarocinem realizowana jest ogromna 
inwestycja: Drogowcom sprzyjają dodatnie temperatury, jednak 
podmokły grunt bywa też utrapieniem. - Roboty ziemne są ju ż  
w  połowie wykonane. Do wykopania mamy tyle ziemią że gdyby

wysypać ją  na boisko piłkarskie, powstałby prostopadłościan o wy
sokości 60 metrów - mówi Piotr Chmura, jarociniak, kierownik 
budowy obwodnicy. (igi)

■ . Zdjęcia: PIOTR IGNASIAK

Obwodnica
rzuca sie w oczy

bddimes

Mieszków. Ze względów logistycznych 
i ekonomicznych asfalt potrzebny dó budowy 

nie będzie dowożony ciężarówkami. W tym celu 
powstała tymczasowa wytwórnia mas bitumicznych

• u

f i s .

fOWłATSRODAWLKP, 
Gwina Nw. Masło nWartą

u r n

SIERPIEŃ 2017
planowany termin 
zakończenia budowy 
obwodnicy Jarocina

438 tys. m3 ziemi
trzeba wykopać w trakcie 
budowy obwodnicy

170 tys. ton asfaltu
i 13,5 tys. m3 betonu
potrzeba do wykonania 
obwodnicy. Dotychczas 
zużyto już 3 tys. m3

1,5 tys. ton stali’
trzeba zastosować przy 
realizacji obwodnicy

Jarocin. Prace ziemne między ulicą Św. Ducha 
a Żerkowską. Obwodnica na wielu odcinkach 
będzie biegła poniżej poziomu gruntu. Usypane 
w ten sposób wały po obu stronach jezdni będą 
tworzyły naturalny ekran dźwiękochłonny

http://www.jarocinska.pl
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ŻERKÓW

Na jednym z ostatnich posiedzeń Rady 
Miejskiej Żerkowa były omawiane dwa 
wnioski powiatu o dofinansowania - jeden 
dotyczy! zakupu karetki dla Szpitalnego 
Oddziału Ratunkowego, a drugi budowy 
parkingu przy nowej komendzie jarocińskiej 
pblicji, przeznaczonego między innymi dla 
osób przybywających do jednostki i służb 
ratunkowych.

- Powiedzmy sobie praw dę. Z a  karetką  
owszem, zgoda - stwierdziła skarbniczka gmi
ny, Bronisława Rogacka. - Jako m ieszkaniec 
m ogę z tego korzystać. A le trzeba zaznaczyć, 
że je s t to zadanie powiatu. A  pow iat do na
szej gm iny ile dokłada? Inne gm iny dostają 
znacznie więcej. Weźmy pod  uwagę chociażby 
to, ja k ie  są wydatki na inwestycje w  budżecie 
powiatowym  na nowy rok - argumentowała 
szefowa żerkowskich finansów. - To m oże 
policzm y te udziały gm in w zakupie karetki 
nie w zależności od liczby m ieszkańców, ale 
wielkości przekazanych środków z powiatu na 
daną gm inę. Myślę, że tak byłoby sprawiedli
wie - zaproponowała Rogacka. I dodała:
- Dlategoja za karetką byłabym ja k  najbardziej, 
ale je śli chodzi o parking, to z ja k ie j racji? To 
należy do powiatu.

Radni byli podobnego zdania. - Ja bym  
na karetkę dala - stwierdziła Maria Sołtysiak.
- Jestem  podobnego zdania  -  na karetkę też 
bym rękę podniósł, a je ś li chodzi o tę kom en
dę policji, to zostawm y ją  powiatowi - dodał 
Wojciech Raś:

Radny Janusz Szóstek miał inną propo
zycję . - N ad tym trzeba się zastanowić i jeszcze 
to przedyskutować, bonie będziemy z  powiatem  
prow adzićjakichś przepychanek. M oże oni na 
tę chwilę potrzebują tych pieniędzy. To je s t 
niecałe czterdzieści tysięcy. N iech oni tylko 
za te sam e pieniądze, które im  przekażem y, 
zrobią coś na naszym  terenie. M oże to byłoby 
dobre? - zastanawiał się radny z Żernik. 
A Bogdan Bożejewicz zażartował: - Jeśli 
tle  zagłosujemy, będziem y zaraz wzywani na 
kom endę - stwierdził. A ktoś z sali dodał:
- I  nie będziem y m ieli gdzie zaparkować.

Projekty uchwał w sprawie obu wniosków 
powiatu o dofinansowania zostaną prze
głosowane na najbliższej sesji. Posiedzenie 
odbędzie się prawdopodobnie na początku 
marca.

(ann)

N a k a re tk a  d a d zą  p ie n ią d ze , 
n a p a rk in g  d la  p o lic ji ra c z e j n ie

0J Gmina Żerków jest skłonna dofinansować zakup karetki dla jarocińskiego szpitala. O pomoc w tej 
sprawie powiat zwróci! się do wszystkich gmin. Dla Żerkowa zaproponował udział w wysokości nieco 
ponad 35 tys. zł.

Na stanie Szpitala 
Powiatowego 
w Jarocinie jest 
pięć karetek

► Volkswagen Crafter
poj. 2 .4 6 1  cm3 
rok produkcji 2 0 1 0

► Fiat Ducato
poj. 2 .9 9 9  cm3 
rok produkcji 2 0 0 6

► Mercedes Sprinter
poj. 2 .1 5 0  cm3 
rok produkcji 2001

300 tys. zt
WYNOSI CAŁKOWITY * 

KOSZT ZAKUPU KARETKI 
' DLA JAROCIŃSKIEGO 

SZPITALA

60 tys. zt
WYŁOŻY POWIAT

pozostałe 2 4 0  tys. z ł zostało podzielone w zależ
ności od liczby mieszkańców między cztery gminy:

152.098 zł 35.161 zt 28.364 zł 24.377 zt
JAROCIN ŻERKÓW JARACZEWO KOTLIN

► Renault Master
poj. 2 .4 6 3  cm3 
rok produkcji 2 0 0 4

► Renault Master
poj. 2 .7 9 9  cm3 
rok produkcji 2 0 0 2

► Pozostałe gminy powiatu jaro
cińskiego - podobnie jak Żerków 
- pozytywnie odnoszą się do do
finansowania zakupu karetki dla 
szpitala. Nie wszędzie jednak 
podjęto już w tej sprawie osta
teczną decyzję. - Jest wstępna

zgoda, że przekażem y środki 
na zakup karetk i. Uzgodnienia  
środków na am bulans byty ju ż  
w grudn iu . Starosta w ystąp ił 
z wnioskiem  dużo wcześniej, 
by ł on ju ż  do budżetu. Uzgod
n iłem  z radnym i, że środki na

kare tk i przekażem y z nadwyżki 
- informuje burmistrz Jaraczewa 
Dariusz Strugała.
Kotlińscy radni też nie podjęli 
jeszcze decyzji. Wójt Mirosław 
Paterczyk poinformował tylko, 
że powiat zwrócił się z wnio

skiem o przekazanie dotacji na 
zakup karetki, ale dyskusji na 
ten temat w Kotlinie jeszcze nie 
było. Włodarz gminy na jednym 
z posiedzeń rady wyraził tylko 
opinię, że on byłby skłonny dofi
nansować zakup karetki.

JAROCIN ► SPÓ ŁDZIELNIA „Z G O D A " Z A M Y K A  SKLEP N A  OS. 1 0 00 -L E C IA

- Podobno sklep „Zgody" 
na naszym  osiedlu m a zo
stać zam knięty. To praw da?
- pyta nasza czytelniczka.
- L u d zie  m ów ią, że  pan  
Wolski go wyrzucił, bo chce 
zburzyć budynek i sobie tam  
postaw ić dom  - dodaje ko
bieta. Czy sklep rzeczywiście 
zostanie zamknięty? - Tak, 
będziemy prowadzić działal
ność w tym sklepie do końca 
marca, z  tym, ze jeszcze zde
cydujemy dokładnie, dokiedy 
będzie czynny. Raczej tak do 
połow y m arca - przyznaje 
Grażyna Wdowczyk, pre
zeska zarządu Spółdzielni 
Handlowo-Produkcyjnej 
„Zgoda” w Jarocinie. O po
wodach decyzji nie chce 
mówić. - To ju ż  je s t polity
ka spółdzielni, je ś li chodzi 
o ilość prowadzonych sklepów
- odpowiada. Na osiedlu 
pojawiły się pogłoski, że 
Jarocińskie Towarzystwo' 
Budownictwa Społecznego 
podniosło czynsz, co stało 
się bezpośrednią przyczyną 
decyzji o likwidacji sklepu.
- To na pewno jest jedną z przy
czyn, ale generalnie m y nie 
będziemy po prostu prowadzić 
tam  działalności lumdlowej - 
mówi szefowa „Zgody”.

Prezes nie zburzy sklepu, 
żeby zbudować sobie dom
S Sklep należący do spółdzielni „Zgoda” na os. 1000-lecia w Jarocinie 
zostanie zamknięty, a potem zburzony, bo prezes Jerzy Wolski chce 
wybudować sobie dom? Tak uważają niektórzy mieszkańcy.

DZIERŻAWI „ZGODA"
NA OS. 1000-LECIA W JAROCINIE

Ile płaciła „Zgoda" za 1 m2 na przestrzeni ostatnich lat?
2008 r. 2011 r. 2012 r. 2015 r.
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Zdaniem Jerzego Wol
skiego, prezesa JTBS-u, 
wzrost czynszu nie mógł 
spowodować zamknięcia 
sklepu. - Czynsz nie został 
dużo podniesiony, a był bar
dzo nisko usytuowany. ( ...)  
Wszyscy nasi najemcy, którzy 
m ają umowę na lokale użyt
kowe i m ają sklepy w całym  
Jarocinie, m ieli czynsz pod
niesiony i n ikt z  tego tytułu 
nie w ypow iedział umowy, 
tylko „Zgoda” - mówi pre
zes spółki mieszkaniowej. 
Odnosi się też do plotek 
na temat rzekomego wybu
rzenia budynku i zapewnia, 
że nie ma takich planów. 
- B zdura! N ie m a ta k ie j 
opcji! Nawet m i to  do głowy 
nie przyszło. A  co by m iało 
na tym m iejscu pow stać? - 
pyta. - Zdaniem  m ieszkań
ców osiedla chce pan sobie 
wybudować w tym  m iejscu  
dom  - odpowiada dzien
nikarz, a Jerzy Wolski wy
bucha śmiechem. - To je s t 
bzdura totalna do kwadratu, 
ja k iś absurd. Jak ktoś mógł 
coś takiego wymyśleć? ( ...)  
Zapewniam , że ten budynek 
nie zostanie wyburzony. N ie 
m a takiej opcji - odpowiada 
szef JTBS-u. (kg)

Dla niedużych 
przedsiębiorstw 
na rozwój

Kolejne spotkanie z cyklu'„Śro
da z Funduszami dla przedsiębiorstw 
na rozwój” organizuje Lokalny Punkt 
Informacyjny Funduszy Europejskich 
w Jarocinie. Odbędzie się ono 2 mar
ca w godzinach od 10.00 do 13:00 
w Starostwie Powiatowym w Jarocinie (al. 
Niepodległości 10-12, sala nr 30).

Przekazane zostaną ogólne infor
macje na temat planowanego wsparcia 
dla przedsiębiorców, w tym bliższe in
formacje o programach unijnych na lata 
2014 - 2020: Wielkopolskim Regionalnym 
Programie Operacyjnym oraz Programie 
Operacyjnym Inteligentny Rozwój.

Osoby zainteresowane udziałem pro
szone są o zgłoszenie swojego uczestnic
twa do 29 lutego (do godz. 16.00) telefo
nicznie pod numerami: (62) 740-79-56, 
(62) 747-81 -83 i 781 -555-200 lub na adres 
mailowy: jarocin.fe@wielkopolskie.pl.

Liczba miejsc jest ograniczona W pierw
szej kolejności przyjmowani będą przedsta
wiciele mikro-, małych i średnich przedsię
biorstw (potencjalnych beneficjentów).

Osoby niepełnosprawne proszone S ą  

•o poinformowanie organizatora o dodat
kowych potrzebach, co umożliwi przy
gotowanie odpowiedniej pomocy oraz 
sprawną obsługę. (ann)

http://www.jarocinska.pl
mailto:jarocin.fe@wielkopolskie.pl
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W  poniedziałek 15 lutego Piotr 
Sierański pojechał na swoją nierucho
mość do Dębna (gm. Nowe Miasto). 
Z kojca wypuścił psa rasy gończy 
polski. Około 16.00 z Krawatem udał 
się do sąsiadów do Lgowa (gm. Żer
ków) . - Na podwórzu urządziliśmy sobie 
pogaw ędkę. N agle usłyszeliśm y trzy 
strzały. Zwróciliśmy się w ich kierunku. 
Zauważyliśm y ja k  pies się przewraca. 
Wybiegliśmy z podwórza. W  tym samym  
czasie nadjechał terenowy samochód, 
wyskoczył jeden  czy dwóch mężczyzn, 
dokładnie n ić  pam iętam . Wrzucili pasa 
do sam ochodu. Wygrażałem im. Krzy
czałem: „ s... coście zrobili! Zostawcie 
go! Kiedy dobiegliśmy, zostały tylko śla
dy krwi - opowiada przejęty właściciel 
czworonoga. Z jego relacji wynika, 
że myśliwi odjechali autem w stronę 
lasu. - Kolega w ziął sam ochód myśląc, 
że oni pojadą ńad w iaduktem  kolejo
wym. C hciał im  p o  prostu  zajechać  
drogę. N iestety, nie poszło po naszej 
m yśli. P ojechali w innym  kierunku
- kontynuuje nasz rozmówca.

Piotr Sierański udał się sprawdzić 
książkę wpisów myśliwych. Wnikało 
z niej, że w czasie kiedy zastrzelono 
psa na polowaniu indywidualnym 
był jeden ze średzkich myśliwych.
- W  m iędzyczasie znajom y spotkał ich 
na dróżce w lesie. Zajechał im  drogę 
i zapytał się: „Gdzie je s t p ie s”? O ni 
odpowiedzieli: „Jaki p ies? ”, On im  po
wiedział: „No ten, co żeście zastrzelili. 
Postraszył ich, że zadzwoni na policję. 
Oni mówili: „Cicho bądźcie, ja ko ś to

Policja zatrzymała 
myśliwego, który 
zastrzeli! psa
J  - Nagle usłyszeliśmy trzy strzały. Zwróciliśmy się 
w ich kierunku. Zauważyliśmy, jak  pies przewraca ■ 
się - opowiada Piotr Sierański. Policja zatrzymała 
41-letniego myśliwego podejrzanego o zastrzelenia 
zwierzęcia.

zała tw im y", p o  czym  rozjechali się
- opowiada właściciel nieżyjącego 
Krawata.

W poniedziałek wieczorem myśliwi 
usiłowali się skontaktować z właści
cielem psa poprzez jego znajomego. 
Ostatecznie we wtorek po południu 
do Sierańskiego przyjechał wysłannik 
myśliwych. - Zawołał m nie do sam o
chodu i powiedział: „Słyszałem, że zginął 
ci p ie s”. Odpowiedziałem: „Nie zginął, 
tylko został zastrzelony” - opisuje Sie
rański. Z jego relacji wynika, że posła
niec łowczych sugerował, aby sprawy 
nie zgłaszać policji. - Odpowiedziałem: 
„Ja z  tobą nie będę nic załatwiał, bo ja  
czekam na tych, którzy strzelali. Chciał
bym, aby przyjechali i przekazali m i 
nazwisko zleceniodawcy. Ja przypusz
czam, że był to odstrzał na zamówienie ”
- mówi właściciel psa. Przedstawiciel 
myśliwych do Sierańskiego przyjechał 
jeszcze raz, ale i tym razem panowie 
nie osiągnęli porozumienia.

W  środę Piotr Sierański zgłosił 
przestępstwo na policji w Środzie 
Wielkopolskiej, śledczy przyjecha
li na miejsce zdarzenia. Wykonali 
oględziny, znaleźli łuski od broni. 
Ostatecznie sprawę przekazali ja 
rocińskim funkcjonariuszom, bo do 
zabicia zwierzęcia doszło na tym te
renie. - Funkcjonariusze szybko ustalili 
sprawcę, który strzelał do zwierzęcia. 
O kazał się nim  41-letni myśliwy z po
w iatu średzkiego. M ężczyzna strzelał 
z  w łasnej strzelby m yśliwskiej - wyja
śnia mł. asp. Agnieszka Zaworska,

rzecznik prasowy Komedy Powia
towej Policji w Jarocinie. Policjanci 
zatrzymali podejrzanego, zarekwiro
wali mu również broń myśliwską oraz 
amunicję. Mężczyzna przyznał się do 
popełnienia przestępstwa. Tłumaczył, 
że strzelał, bo pies płoszył zwierzynę.

M ichał K olasiński z Zarządu 
Okręgowego Polskiego Związku Ło
wieckiego podkreśla, że strzelanie do 
psów jest zabronione. - Takie sytuacje, 
które przysparzają złej sławy myśliwym  
są bardzo surowo przez nas karane. 
N iezależnie od sprawy, która trafi do 
sądu powszechnego, będzie prowadzone 
postępowanie przed sądem  łowieckim. 
Statu t Polskiego Zw iązku Łowieckiego 
przew iduje karę nagany, zaw ieszenie 
w prawach członka Polskiego Związku 
Łowieckiego albo wykluczenie z  PZŁ. 
Z  dośw iadczenia w iem , że w takich  
przypadkach je s t orzekana najwyższa 
kara. Jak ktoś nie m yśli, to m e m a dla 
niego miejsca wśród myśliwych - mówi 
instruktor z poznańskiego związku.

Krawat był trzecim psem, któ
rego stracił Piotr Sierański w ciągu 
dwóch ostatnich miesięcy. Pod koniec 
grudnia ubiegłego roku przepadł bez 
śladu pierwszy. -1 5  stycznia zaginął 
drugi. Szukałem  go dwa dni. Chodziłem  
po lesie. Teraz zaginął m i trzeci, pech 
chciał, że na m oich oczach i trzech  
innych osób - mówi mężczyzna. Jest 
przekonany, że byt to odstrzał na zle
cenie. Psy pilnowały stawów rybnych, 
a kradzież z nich karpi jest nagminna.

(era)

NOWE MIASTO

Właściciel liczącego 14 ha gospo
darstwa pokazuje puste miejsce po 
spalonej stodole. Czy to mogło być 
Podpalenie? - Myślę, że tak. W 99 %
- mówi strapiony Andrzej Pilarczyk.
- M ateriałów łatwopalnych tam  żad
nych nie było. Tylko słoma. Spal, kiedy 
wybuchł pożar. - Przyjechał ja k iś  obcy 
facet, obudził m nie, bo ja  nic nie sły
szałem , Z  drogi zjechał, ja k  zobaczył, 
co się dzieje - opowiada gospodarz 
z Wolicy Pustej.

Spaliła się też połowa drugiej sto
doły. - Ogień szybko się rozprzestrzeniał 
i m ógł zająć również znajdujący się ok. 
80 m etrów  dalej dom . Na szczęście

w iatr wiał w przeciwną stronę. I  straż 
dość w cześnie przyjechała - dodaje 
mężczyzna.

Nic nie wzbudziło jego czujności. 
Przypomina sobie jedynie sytuację 
z poprzedniego dnia, właściwie nocy. 
- Córka wstała do ubikacji - było wpół 
do jedenastej - i zauważyła, że świecą 
się św iatła ciągnika. Ubrałem się i po 
szedłem  zobaczyć, co tam  jest. Garaż 
był ja k  szeroko otwarty. Ale nikogo nie 
było. A przecież św iatła się u ciągnika 
sam e nie zaświecą. O wpół do pierwszej 
przyszedł pewien m ężczyzna i pow ie
dział, że kradną akum ulatory. To ten 
właśnie, na którego padło podejrzenie...

- mówi gospodarz. - Już w dzień pod  
sklepem  wypytywałem tego faceta, o co 
chodziło z tym i akum ulatoram i. Sam  
nie wiedział, gdzie, co i ja k . M otał się. 
Potem złożył doniesienie na policję, że 
czterech, a ja  piąty, chciało go pobić. 
A  ja  byłem po  zakupy i nikogo nawet 
więcej nie było! Z a godzinę policja do 
m nie przyjechała. A  wieczorem się p a 
liło...

Ludzie podejrzewają, że sprawcą 
pożaru jest mieszkaniec jednej z oko
licznych wiosek. - Ale n ikt nikogo za  
rękę nie chwycił - mówi Andrzej Pilar
czyk. - N ieładniejest podejrzewać. A ja k  
to nie będzie prawda? W iększość mówi,

że taki jeden  gość tu  się kręci. U  mnie 
to nie je s t pierw sze podpalenie. Cztery 
stogi ju ż  się tu paliły. Ta stodoła, co się 
znajdow ała przy budow anej w łaśnie 
obwodnicy, też się zapaliła. To się działo 
w przeciągu roku. Coś je s t nie tak.

Mieszkańcy twierdzą, że osoba, 
o której mowa, zawsze znajdowała 
się blisko pożaru. -Ja k  płonął budynek 
gospodarczy albo ja k  płonął stóg, ta 
osoba wychodziła z  kukurydzy. Ludzie 
mają podejrzenia. Akurat teraz tej osoby 
nie było. N ikt je j za rękę nie chwycił. 
A le n ik t nie je s t głupkow aty i różnie 
sobie ludzie m yślą - mówi Grażyna 
Nawrocka, sołtyska Wolicy Pustej.

Przyznaje, że ludzie zaczęli się bać.
- N ie wiadomo, co ten człowiek m oże 
wywinąć. M oże je s t niepoczytalny, ale 
też chyba nieobliczalny. L udzie boją 
się nieszczęścia. To je s t chory człowiek. 
Chyba go to satysfakcjonuje, cieszy, 
ja k  widzi takie coś - dodaje sołtyska.
- Sam oistne zapalenie? O d zw arcia 
elektrycznego? W ątpię. On tam  nie  
m iał żadnych prądów. A ni ciągnika.

Funkcjonariusze policji, po kon
sultacji ze strażakami, ustalili, że jako 
przyczyny pożaru nie można wyklu
czyć zaprószenia ognia. Prowadzone 
jest dochodzenie w tej sprawie.

(akf)

http://www.jarocinska.pl
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Radna pracuje 
w starostwie

Radna Marta Hudak (z prawej) w sekretariacie starosty

Kotlińska radna Marta Hudak 
pracuje w Starostwie Powiatowym 
w Jarocinie.,

Radna z Racendowa jest jed
ną z dwóch osób, które rozpo
częły 9 lutego staż w Starostwie 
Powiatowym w Jarocinie. - Pani 
M arta wykonuje zadania z zakresu 
obowiązków pracow nika adm ini
stracyjnego - informuje Wojciech 
Raś, asystent starosty.

Marta Hudak jest zadowolona 
z pracy w starostwie. - W  sum ie to 
dopiero drugi tydzień mojego stażu. 
N a początku zajm owałam  się ko
piow aniem  pism . Teraz dekretuję 
wnioski, które wpływają do głównego 
sekretariatu - wyjaśnia radna.

Wcześniej M arta Hudak pro

wadziła własną działalność - mo
bilne fryzjerstwo. - Stwierdziłam , 
że zawieszę działalność, bo podję
łam  naukę w Zespole Szkół Przy- 
rodniczo-B iznesow ych - opiekun  
m edyczny, późn iej robiłam  kursy 
ochroniarskie w Pleszewie. Byłam  
w urzędzie pracy i okazało się, że 
są pieniądze na staże i tak trafiłam  
do starostwa - opowiada.

Kotlińska radna jest drugą 
osobą z ramienia ościennych sa
morządów, która dostała pracę 
w starostw ie powiatowym. Od 
4 stycznia starosta Bartosz Wal
czak zatrudnia asystenta. Został 
nim żerkowski radny Wojciech 
Raś. Oboje są ludźmi młodymi.

(era)
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JARACZEWO

Woda brudzi
im pranie
J Walka z żółtą wodą i przyszłość hydrantów były głównymi tematami wspólnego 
posiedzenia komisji w Jaraczewie.

Dużo emocji wzbudziła dyskusja 
dotycząca barwy wody lecącej z kra
nów mieszkańców Jaraczewa. Część 
z nich interweniowała u ówczesnego 
wójta Dariusza Strugały, inni pisali 
do „Gazety” i przysyłali zdjęcia. Te
raz Zenon Marciniak, dyrektor Ko
munalnego Zakładu Budżetowego 
przedstawił propozycje na rozwią
zanie tej sytuacji. Szef KZB przygo
tował na spotkanie z radnymi propo
zycje dwóch firm, które podjęłyby się 
zainstalowania nowocześniejszych 
technologii do uzdatniania wody.
- Pro-M et z Koźm ina Wlkp. zaoferował 
się, że je s t w stanie wykonać całą tech
nologię poprawy jakości wody i wycenił 
to na 543.600 zł. Drugim  oferentem  
je s t firm a  H ydro-M arko z Jarocina, 
która przedstaw iła nam  bardziej szcze
gółową ofertę i wycenili ją  na 690 tys. 
z ł netto, czyli różnica wynosi 190 tys. 
Zaproponowali też drugą technologię 
opiewającą na kwotę 620 tys. z ł - wy
jaśnił dyrektor zakładu.

Kolejnym elementem planowa
nych inwestycji ma być modernizacja 
jaraczewskiej stacji uzdatniania wody.
- Trzebaprzeprowadzićm .in. m oderni
zację budowlaną, w skład której wejdą 
ocieplenie, stolarka okienna, położenie 
nowego tynku, pom alowanie ścian oraz 
wymiana dachu i instalacji c.o. Według 
wstępnego kosztorysu pochłonęłoby to 
około 310 tys. zł - powiedział Marci
niak.

Azbest poczeka
Szef KZB wspomniał też, że przy

dałoby się wymienić rury azbestowe 
w Goli, co mogłoby pochłonąć kolejne 
430 tys. zł, ale burmistrz zweryfikował 
jego plany. - To nie je s t sprawa priory
tetowa. Teraz naprawdę m usim y zająć 
się tym, co produkuje wodę. Najwyżej

narazim y się na częstsze awarie, bo to 
nikom u nie zagraża, ewentualnie pod
niesie nam  koszty usuwania tych usterek
- zapowiedział Dariusz Strugała.

Mieszkańcy wielokrotnie pytali 
przy tego typu awariach, czy uszko
dzenie rury azbestowej nie zagraża ich 
zdrowiu. Wątpliwości rozwiał na po-

co najmniej

1 m in z ł
miałaby kosztować 
modernizacja stacji 

uzdatniania wody 
w Jaraczewie

430 tys . zł
mógłby wynieść | 

koszt wymiany rur 
azbestowych w Goli

siedzeniu komisji dyrektor Marciniak:
- Mówi się, że azbest je s t szkodliwy, ale 
m ówimy o takim , który je s t położony 
na dachu, ponieważ m a on właściwości 
pylenia. N atom iast w  przypadku ru m ie  
wykazano szkodliwości tego m ateriału 
na wodę.

Ubrania zmieniające kolor
Radna Ilona Smolarek krytyko

wała kolor wody i narzekała, że przez 
obecny stan wody, ubrania szybciej 
się niszczą. - Woda je s t m ętna. Wkła
dam y do autom atu białą pościel, białe 
koszule, a po  dwóch praniach wyjmuję 
szare i myślę, że wie pan, o czym mówię. 
Jestem  drugą kadencję radną i pierw 
szy raz słyszę od pana o konieczności 
zastosow ania jed n ej z m etod oczysz

czania wody, które pan  omawia, żeby 
popraw ić je j ja ko ść - stwierdziła obu
rzona radna. Jak bronił się dyrektor 
KZB? - Sanepid  robi nam  kontrole 
wody uzdatnionej i wynik je s t zawsze 
pozytywny. Barwa m ieści się w grani
cach. Skala jest od 1 do 15, a m y mamy 
m niej więcej 13. poziom  - tłumaczył.

Jego argumenty nie usatysfakcjo
nowały ani radnej, ani burmistrza. 
- Być m oże w yniki są pozytywne, ale 
woda zdatna do p icia  niekoniecznie  
m usi być dobra do innych celów. Będę 
uparta, je ś li chodzi o to pranie - argu
mentowała radna, a Dariusz Strugała 
dodał: - D la m nie barwa 13. na 15 
możliwych nie je s t zadowalająca i dla 
m ieszkańców  też nie. Ona po  prostu  
brudzi pranie. Panie dyrektorze, przy
znajm y się. Okazało się, że źle płuczecie 
filtry. Można to robić inaczej i lepiej. N ie 
wytykam, ale proszę, żeby to poprawić, 
bo płukanie filtrów  - ja k  mówiąfachow- 
cy - też dałoby większe efekty.

Konsultant burmistrza
Władze gminy będą musiały wy

brać jedną z dostępnych technologii, 
ale żeby nie podjąć złej decyzji, bur
mistrz postanowił poszukać specjali
stów znających tematykę oczyszczania 
wody. - N as naprawdę nie stać na to, 
żeby wydać pieniądze bez uprzednie
go zastanow ienia  się, czy dobrze to 
robimy. D latego będę się konsultow ał 
ze specjalistam i, żebym  wiedział, ja k  
oni oceniają tę sytuację i żebym m ógł 
sprawdzić pana poczynania. N ie w złym  
tego słowa znaczeniu, ale m usim y m ieć 
podwójne oka zanim  wydamy pieniądze. 
W końcu sam  pan pow iedział, że nie 

je s t technologiem  - wyjaśnił Dariusz 
Strugała dyrektorowi komunalnego 
zakładu.

(seb)

Były wiceburmistrz Jarocina 
będzie szefem gazety

Były wiceburmistrz Jarocina w nowej 
roli. Mikołaj Kostka został redaktorem 
naczelnym nowego wydawnictwaó tytule 
„Ostrów Informator Miejski”. Wydawcą 
pisma będzie spółka, której Kostka jest 
prezesem.

Zapowiedź ukazania się nowego 
periodyku można znaleźć na stronie in
ternetowej Ostrowskiego Parku Przemy
słowego. „Czytelnicy znajdą w nim  wiele 
bardzo ciekawych in form acji o tym , co 
dzieje się w m ieście, a także, co wydarzy 
się w najbliższych dniach, tygodniach " - 
przekazano w komunikacie. Pismo ma 
się ukazywać raz na miesiąc i zawierać 
m.in. informacje przygotowane przez

urząd miejski i spółki komunalne.
Jak to się stało, że Mikołaj Kostka 

w kampaniach wyborczych jawił się jako 
przeciwnik tego typu wydawnictw, a teraz 
zostaje szefem jednego z nich? - Swoje 
stanow isko zrewidowałem znacznie wcze
śniej, kiedy urząd wydawał Jaroclnfo. Biję 
się w pierś, bo wtedy za bardzo ulegliśmy 
pokusie wykorzystywania tego wydawnictwa 
do celów propagandowych. Jeśli chodzi 
o „Ostrów Informator M iejski ”, to będziemy 
zam knięci dla ogłoszeniodawców zewnętrz
nych. N ie zam ierzam y stanowić konkuren
cji dla firm , które ju ż  licznie działają na 
ostrowskim rynku medialnym - zapowiada 
były wiceburmistrz Jarocina. (igi)

A A. A<A A A JuKt JkJttli*
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INW ESTYCJE POW IATU  
NA TE R E N IE  G M IN Y  
JAROCIN W  LATACH

2 0 1 3 -2 0 1 5

2013
S.2 5 4 .8 6 6  zł
Przebudowa wiaduktów drogowych w ciągu 
ulicy Powstańców Wlkp. wraz z dojazda
mi (łączne naktady w latach 2012-2013 
12.897.148 zt)
1 .4 1 7 .5 9 8  zł 
Przebudowa drogi pow iatow e j 4204P 
w  miejscowości Golina 
2 0 .0 0 0  zł
Koncepcja budowy łącznika pomiędzy drogą 
krajową nr l l  i drogą krajową nr 12 
1 1 5 .8 7 4  zł
Przebudowa systemu odwodnienia na tere
nie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 
w Jarocinie oraz Zespołu Szkół Ponadgim
nazjalnych nr 2 w  Jarocinie

2014
5 .165 .591  zł
Przebudowa drogi pow iatow ej C ielcza
-  Radlin -  Stęgosz (ok. 5,1 km)* 
180 .3 2 3  zł
Połączenie ul. Kazimierza Wielkiego z ul. 
Bolesława Chrobrego w Jarocinie 
3 2 4 .5 8 8  zł
Przebudowa ul. Powstańców Wlkp. w Jarocinie 
5 9 .4 5 4  z ł
B udow a m ie js c  p a rk ing ow ych  przy 
ul. Cmentarnej w  Witaszycach 
4 7 .6 5 0  zł
Koncepcja budowy łącznika pomiędzy drogą 
krajową nr l l  i drogą krajową nr 12 
7 8 .59 7  zł
Przebudowa dróg powiatowych nr 4173P 
i 4172P na odcinku Witaszyczki -  Zakrzew
- granica powiatu - opracowanie dokumen
tacji projektowej

2015
1 5 .25 0  zł
Budowa przejścia dla pieszych przy Zespole 
Szkół Specjalnych na ul. Szubianki w  Jarocinie
2 9 .0 0 0  zł
Przebudowa drogi pow iatow ej H ilarów 
- Wola Książęca (wykonanie dokumentacji)
15 .00 0
Przebudowa chodników na ul. Malinowskie
go i Podchorążych w  Jarocinie (wykonanie 
dokum entac ji).

‘ „Przebudowa drogi powiatowej Cielcza - Radlin 
koszt inwestycji nie był dzielony na gminy

1 2 .7 2 3 .7 9 1  zf

0 ,0 0  z ł
2013

2014
1 7 9 .9 1 8  zł
Przebudowa drogi pow iatowej H ilarów 
- Wola Książęca (etap I)
3 9 9 .5 7 2  zł
Przebudowa drogi pomiędzy Twardowem 
a Kurcewem (etap I)

2015
9 .7 4 8 .0 9 5 ,5 0  zł
Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa wraz 
ze zmianą sposobu użytkowania budynku 
socjalno-administracyjnego na potrzeby 
Domu Pomocy Społecznej (inw estycja  
realizowana w latach 2012-2015) 
9 0 6 .9 5 5 ,7 4  zł 
Dostawa i montaż wyposażenia na potrzeby 
Domu Pomocy Społecznej

1 1 .2 3 4 .5 4 1 ,2 4  zł

W
2013

3 3 7 .9 0 4  zł
Przebudowa drogi w Lisewie (etap II)

2014
5 .165 .591  zł
Przebudowa drogi pow iatow ej Cielcza 
-  Radlin -  Stęgosz (ok. 0,5 km)*

------------  2015 ------------
0 ,0 0  z ł

INW ESTYCJE POW IATU  
NA TE R E N IE  G M IN Y  

JARACZEW O W  LATACH 
2 0 1 3 -2 0 1 5

Dla powiatu jarocińskiego z budżetu gmin

^  O  •*•*:
2 0 1 4

► GMINA JAROCIN ►GMINA JAROCIN

------------  2013 ------------
2 4 .4 0 6  zł
Przebudowa chodnika w Panience 
1 2 .50 0  zł
Uzupełnienie zadrzewień w krajobrazie 
rolniczym w Powiecie Jarocińskim (droga 
powiatowa Rusko - Jaraczewo)

2014
597 .1 5 3  zł
„Przebudowa drogi powiatowej Góra -  Za
lesie -  Panienka - granica powiatu 
2 55 .7 3 2  zł 
Przebudowa drogi w Zalesiu

2015

3 0 0 .0 0 0  zł
Przebudowa drogi 
powiatowej nr 4204P 
w miejscowości Golina
1 .1 6 7 .0 0 0  zł 
Przebudowa wiaduktów 
drogowych w ciągu ulicy 
Powstańców Wielkopol
skich wraz z dojazdami
1 5 .00 0  zł
na działalność bieżącą 
Ośrodka Interwencji 
Kryzysowej działającego 
przy Powiatowym Cen
trum Pomocy Rodzinie

Gminy: Jaraczewo, 
Kotlin i Żerków - 0,00 zł

8 5 0 .0 0 0  zł
Przebudowa drogi 
powiatowej Cielcza
-  Radlin -  Stęgosz
1 0 .00 0  zł 
Przebudowa ulicy 
Powstańców Wielkopol
skich w Jarocinie 
4 1 .5 0 0  zł
na opracowanie doku
mentacji projektowej dla 
zadania pn. „Przebudowa 
dróg powiatowych nr 
4173P i 4172P na odcin
ku Witaszyczki - Zakrzew
-  granica powiatu”

1 5 .0 0 0 ,0 0  zł
na działalność bieżącą 
Ośrodka Interwencji 
Kryzysowej działającego 
przy Powiatowym Cen
trum  Pomocy Rodzinie

► GMINA ŻERKÓW

2 0 .0 0 0  zł
Przebudowa drogi 
powiatowej Cielcza - 
Radlin - Stęgosz

Gminy: Jaraczewo 
i Kotlin - 0,00 zt

2 0 1 5
► GMINA JAROCIN

2 0 0 .0 0 0  zł
Przebudowa drogi

powiatowej Brzostów
-  Panienka - granica 
powiatu 
1 5 .0 0 0  zł
na działalność bieżącą 
Ośrodka Interwencji 
Kryzysowej działającego 
przy Powiatowym Cen
trum  Pomocy Rodzinie

► GMINA 
JARACZEWO

'3 1 1 .3 5 2  zł
Przebudowa drogi 
powiatowej Brzostów
-  Panienka -  granica 
powiatu

Gminy: Kotlin i Żerków 
-0 ,00 zł

3 .0 0 0 .3 7 9  zł
Przebudowa drogi powiatowej Brzostów 
-  Panienka -  granica powiatu Dla gmin z budżetu powiatu jarocińskiego

®  O  #  f !
Powiat Jarociński w 2015 r. 

udzielił pomocy finansowej 

Województwu

Wielkopolskiemu na zadanie 

pn. „Budowa chodnika wraz 

z instalacją sygnalizacji 

świetlnej w m. Sucha 

w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 443” w kwocie

65.405 zf

► GMINA JAROCIN

3 0 0 .0 0 0  zł
na realizację zadania 
pn. „Przebudowa ul. * 
Ługi w Jarocinie”

► GMINA KOLTIN

4 6 .57 5 ,2 1  zł
na bujowę chodnika 
przy drodze powiatowej 
w  miejscowości Wola 
Książęca od szkoły 
w kierunku Witaszyc

► GMINA ŻERKÓW

1 35 .0 0 0  z ł
na zarządzanie drogami

powiatowymi położo
nymi na terenie miasta 
Żerków

Gmina Jaraczewo 
-  0,00 zł

2 0 1 4
► GMINA JAROCIN

8 5 0 .0 0 0  zł
Przebudowa ul. Zacisz
nej w Jarocinie

► GMINA KOLTIN

1 8 .4 7 7 ,4 7  zł
na budowę chodnika 
przy drodze powiatowej 
w miejscowości Wola 
Książęca od Szkoły

Podstawowej w  Woli 
Książęcej w  kierunku 
Witaszyc (etap II)

► GMINA ŻERKÓW

1 3 5 .0 0 0  zł
na zarządzanie drogami 
powiatowymi położo
nymi na terenie miasta 
Żerków

Gmina Jaraczewo 
-0 ,0 0  zł

2 0 1 5
► GMINA JAROCIN

2 0 0 .0 0 0  zł
Budowa łącznika ulicy 
Glinki i ulicy Jarmarcz

nej oraz przebudowa 
istniejącego odcinka 
ulicy Jarmarcznej

► GMINA KOLTIN

5 0 .0 0 0  zł
Budowa chodnika przy 
ul. Rymarkiewicza 
w Kotlinie

► GMINA ŻERKÓW

1 2 5 .0 0 0  zł
na zarządzanie drogami 
powiatowymi położo
nymi na terenie miasta 
Żerków

Gmina Jaraczewo 
-0 ,0 0  zł

2.613.500 Zt 

1.350.000 Zł

(Nie)sprawiedliwość powiatowa, 
czyli: Inne gminy dostają znacznie więcej

W ostatnim czasie powiat zwróci! 
się do czterech gmin, które go tworzą,
0 dofinansowanie zakupu karetki dla 
jarocińskiego szpitala oraz budowy 
parkingu przy nowej komendzie policji. 
Wnioski w tej sprawie sprowokowały po 
raz kolejny dyskusję na temat wielkości 
wzajemnej pomocy finansowej gmin
1 powiatu.

-  Trzeba zaznaczyć, że jest to zada
nie powiatu - podkreśliła na jednym 
z posiedzeń Rady Miejskiej Żerkowa 
skarbniczka gminy Bronisława Ro- 
gacka. - A powal do naszej gminy ile 
dokłada? Inne gminy dostają znacznie 
więcej. Weźmy pod uwagę chociażby to, 
jakie są \yydatki na inwestycje w budżecie 
powiatowym na nowy rok - argumento
wała szefowa żerkowskich finansów. 
-  76 może policzmy te udziały gmin w za
kupie karetki nie w zależności od liczby 
mieszkańców, ale wielkości przekazanych

środków zpowiatu na daną gminę. Myślę, 
że tak byłoby sprawiedliwie - zapropo
nowała Rogacka.

Podobne głosy można było usły
szeć również w minionej kadencji 
szczególnie przy okazji dyskusji na 
temat inwestycji drogowych. Poczucie 
niesprawiedliwości mieli prawie każde
go roku radni z Kotlina, którzy często 
podkreślali, że przekazywane na gminę 
środki z powiatu są nieadekwatne tych, 
które Kotlin daje powiatowi. Wśród 
radnych gminy Jaraczewo sporo emocji 
wzbudziło wspólne z powiatem finan
sowanie przebudowy drogi Brzostów 
- Panienka - granica powiatu. Obydwa 
samorządy nie mogły się dogadać co 
do wielkości finansowych udziałów. 
A niektórzy jaraczewscy radni nie kryli 
podejrzeń, że powiat chce wykorzystać. 
gminę.

Z informacji na temat wzajem

nego finansowania gmin i powia
tu w ostatnich trzech latach (2013
- 2015), o które poprosiliśmy Staro
stwo Powiatowe w Jarocinie, wynika, 
że najwięcej nakładów na inwestycje 
powiat przeznaczył w tym czasie dla 
gmin Jarocin i Kodin - ponad 10 mi
lionów złotych. Jeśli chodzi o dotacje, 
które gminy przekazały powiatowi, to 
najwięcej pieniędzy „poszło” z gminy 
Jarocin - ponad 2,5 min zl. Następ
nie jest Jaraczewo z 311 tys. zl oraz 
Żerków z 20 tys. zt. Z gminy Kotlin 
powiat nie dostał nic. Z kolei w od
wrotną stronę - z powiatu do gmin
- najwięcej przekazane zostało do Ja
rocina - ponad 1,3 min zl, do Żerkowa
- prawie 400 tys. zł i Kotlina - nieco po-_ 
nad 115 tys. zl. Powiat w czasie-trzech 
ostatnich lat nie dotował tylko gminy

* Jaraczewo.
ANNA KONIECZNA

0 ,0 0  z t

115.052 zt

0 ,0 0  z t

311.352 zt

395.000 zt 
20.000 zt

► Swojego przedstaw iciela w  Zarządzie Powiatu Jarocińskiego ma - oprócz gm iny Jarocin - ty lko gm ina Żerków. 
Jest n im  Zbigniew Kuzdżat. Z kolei gm inę Jaraczewo w  prezydium rady pow iatu reprezentuje je j przewodniczący 
Jan Szczerbań. Pozostali członkow ie w ładz pow iatu są z gm iny Jarocin.

PODSUMOWANIE 
DOTACJI W LATACH 

2013-2015

http://www.jarocinska.pl
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Na wakacjach w Grecji będą 
przeglądać projekty uchwał

- D am y radę, dam y radę - pokrze
piająco zwrócił się do radnych powia
towych przewodniczący Jan Szczerbań 
otwierając szkolenie z obsługi tabletów. 
Sprzęt z oprogramowaniem za ponad 40 
tys. zł pod koniec ubiegłego roku kupiło 
starostwo.

Szef rady przyznał, że ciężko mu było 
się przekonać do wersji elektronicznej.
- Ale trudno, takie czasy. Stajem y przed  
nowym wyzwaniem i m am  nadzieję, że 
każdy z nas pow olutku przyzw yczai się 
do tego sprzętu - .stwierdził Szczerbań.

Prowadzący szkolenie zachwalał 
elektroniczny system obsługi rady.
- Zachęcam do korzystania z tych tabletów. 
To je s t taki sprzęt, który naprawdę trudno 

je s t zepsuć - zapewniał Marek Marciniak 
z firmy MW Concept z Lubonia, od 
której starostwo kupiło system e-sesja.
- Na tym sprzęcie skonfigurowana je s t sieć 
Wi-Fi w całym starostwie i ratuszu. Tak, 
że gdziekolw iek się będzie cie poruszali, 
wszędzie będziecie mieli internet - wyjaśnił 
szkoleniowiec. - Jeśli będziecie państwo

chcieli używać tabletów w domu, to trzeba 
się zalogować do w łasnej sieci. Jednak  
głównym atutem  sprzętu je s t to, że m ożna 
z niego korzystać wszędzie. Nawet, jeśli po- 
jedziecie gdzieś na wakacje, na przykład do 
Grecji i będziecie m ieli dostęp do sieci, tp

też możecie się spokojnie zalogować i sobie 
przejrzeć wszystkie m ateriały. Tak, że nie 
jesteście przywiązani do urzędu, m ożecie 
robić to wszędzie - podkreślił. I dodał: 
- Ja zachęcam , żeby w dom u spokojnie 
pobaw ić się tym sprzętem  i wszystko prze

testować. Poproście wnuczka, syna albo 
kogokolwiek, żeby wam pom ógł.

Radnym objaśniono też sposób 
głosowania w elektronicznym syste
mie obsługi rady. - Założenie je s t takie, 
że wszyscy m uszą być fizycznie obecni na 
posiedzeniu. Póki co nie m a możliwości, 
Żeby ktoś zagłosował na odległość. Czyli, 
je ś li ktoś na przykład je s t w  dom u, leży 
w łóżku w piżam ie i chciałby zagłosować, to 
nie m a takiej opcji - tłumaczył szkolenio
wiec. Zachęcał też, aby radni głosowali 
w systemie parlamentarnym, czyli przy 
pomocy podniesienia ręki i naciśnięcia 
odpowiedniego pola na ekranie table- 

§ tu. - N a posiedzeniach mogą być obecne 
osoby, które chciałyby widzieć, ja k  głosują 
poszczególni radni, zwłaszcza w ważnych 
lub kontrowersyjnych sprawach - wytłu
maczył Marek Marciniak.

Radni powiatowi zamierzają pra
cować za pomocą tabletów już na naj
bliższej sesji, która jest zaplanowana na 
początek marca.

ANNA KONIECZNA

Powiat zakupił 
w drodze zapytania 
ofertowego 
22 ta b le ty  Lenovo 
Yoga Tablet 2 
z ekranem 10,1", 
klawiaturą oraz etui od 
firmy Auto Komputer 
Maciej Laskowski 
z Wrocławia, która 
zaproponowała 
najniższą cenę - 
29.495,40 zł.
Dla radnych 
przeznaczonych jest 
19 komputerów. Jeden 
otrzymał starosta 
Bartosz Walczak, a dwa 
są zapasowe.
System e-sesja został 
zakupiony z „wolnej 
ręki" za 12.741,57 zł 
od MW Concept 
z Lubonia.
Nowy system obsługi 
rady powiatu został 
wprowadzony, by - 
jak twierdzi zarząd 
powiatu - przynieść 
oszczędności 
rezygnując 
z papierowych 
wersji materiałów 
i korespondencji.

D a m y  r a d ę ...

Rozpoczęło się jjk  zwykle - od włączenia tabletów. - Po lewej 
stronie jest taki guziczek. Trzeba go trochę dłużej przycisnąć. 
On chwilę zawibruje i wtedy tablet się uruchomi - tłumaczył 
Błażej Ciesielski ze starostwa. - Jeszcze jedna taka rzecz - bo 
klawiatura jest oddzielna i ją też trzeba włączyć. Tym razem 
takim małym przełącznikiem z prawej strony, tak bliżej końca 
klawiatury. I trzeba go przesunąć do siebie - dodał (na zdjęciu 
od lewej Agnieszka Przymusińska z biura rady, Błażej Ciesielski 
z wydziału organizacyjnego oraz radny Leszek Mazurek)

i i- * k

Tym, którzy od razu sobie nie poradzili, radą służyli siedzący 
obok. - Wiesz co, wystarczy chyba raz pociągnąć i puścić - 
radził etatowy członek zarządu powiatu Mirosław Drzazga 
radnemu Leszkowi Mazurkowi. Po jakimś czasie metodą prób 
i błędów sprzęt został uruchomiony. - Sposobem tu do tego 
doszliśmy - przyznał Mazurek (na zdjęciu od lewej radny Leszek 
Mazurek i etatowy członek zarządu powiatu Mirosław Drzazga)

W geście bezradności niektórzy składali ręce do modlitwy, jak radny Andrzej Sztachetka i przewodniczący rady Jan Szczerbań

Kolejni solidarnie pomagali sobie nawzajem, czego przykładem 
byli radni Sławomir Wąsiewski i Bronisława Włodarczyk

Inni hipnotycznie wpatrywali się w monitor niczym Zbigniew 
Kuzdżał

Przydała się też pomoc młodszego kolegi (Julian Zegar 
i Mateusz Walczak)

Choć młodzi chwilami też załamywali ręce (radny Mariusz 
Stolecki)

Po krótkim instruktażu rozpoczęło się szkolenie z obsługi 
systemu e-sesja. Prowadzący co jakiś czas powtarzał, że 
podczas posiedzeń całość będzie koordynował przewodniczący 
rady. Jan Szczerbań nie krył emocji. - System jest naprawdę 
bardzo prosty - uspokajał Marek Marciniak z firmy MW 
Concept. - Trzeba wziąć poprawkę na mnie - zaznaczył szef 
rady. I tak rozgrzały go emocje, że rozebrał się do koszuli

Zdjęcia A. Konieczna

http://www.jarocinska.pl
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► CZY G M IN A  JAROCIN PRZEJMIE PR O W ADZENIE SZKOŁY MUZYCZNEJ?

Wiceburmistrz: „Możecie powiedzieć 
- odwalcie sio". Rodzice: „Tego chcemy"
W Nie udało się wiceburmistrzowi Robertowi Kaźmierczakowi przekonać rodziców do pomysłu przejęcia 
Przez gminę Jarocin prowadzenia Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia. Ubiegłotygodniowe spotkanie 
trwało trzy godziny.

Wiceburmistrz zaprosił rodziców 
w poprzedni wtorek, na godz. 17.00, 
do auli pałacu Radolińskich. Chciał 
udzielić „rzetelnej informacji” po tym. 
Juk w „Gazecie Jarocińskiej” opubli
kowaliśmy - jak się wyraził - „wiele 
nieprawd”. Na zebranie przyszło 
raptem kilkanaście osób (podczas 
gdy do szkoły uczęszcza ponad 130 
uczniów). 1 mocno się rozczarowa
li- bo zamiast odpowiedzi na swoje 
Pytania, wysłuchali... wykładu Ro
berta Kaźmierczaka wzbogaconego 
9 pokaz slajdów na temat koncepcji 
funkcjonowania pałacu Radolińskich 
w przyszłości. Wiceburmistrza wspie
rali dyrektor muzeum regionalnego 
Sebastian Pluta oraz dyrektorka bi
blioteki publicznej Agnieszka Borkie
wicz. - Jak to się m a do naszej szkoły ? 
B° siedzim y lu  ju ż  dobre p ó l godziny 
i nie dowiedzieliśm y się niczego, co by 
nos interesow ało - zwróciła uwagę 
kdna z matek.

Po ponadgodzinnym wywodzie 
wiceburmistrza część osób opuściła 
salę i została na niej jedynie garstka 
rodziców - mniej liczna niż urzędnicy
1 dziennikarze. Chwilę później drzwi 
do auli pałacu otworzył jeden z męż
czyzn, który nieco wcześniej wyszedł. 
'  Na górze trwa spotkanie z  udziałem  
Pani dyrektor, rodziców i nauczycieli. 
Może państw o do nich dołączycie? - 
zWrócił się do wiceburmistrza. Ten, 
mimo zaskoczenia, zgodził się bez 
wahania. Okazało się, że zanim sam 
zaprosił rodziców na zebranie, zdąży
ła to uczynić dyrektorka szkoły m u
zycznej. - Pani dyrektor zaprosiła m nie 
Jako pierwsza, nagódź. 18.00. Dlatego 
P° godzinie m usiałem  opuścić spotka
ne, które pan zorganizował - wyjaśnił

Slajdy, wsparcie dyrektorów biblioteki i muzeum oraz różnorodna argumentacja nie pomogły - wiceburmistrz nie 
przekonał rodziców uczniów szkoły muzycznej do swoich racji

ROBERT
KAŹMIERCZAK
wiceburmistrz
Jarocina

Wniosek dotyczący przejęcia 
szkoły muzycznej został już wy
słany do ministerstwa kultury. 
Wiemy, że opinia rady pedago
gicznej jest negatywna. Do myśle
nia dała mi niska frekwencja na 
zebraniu. Trudno powiedzieć, czy 
rodzicom, którzy nie przyszli, jest 

'wszystko jedno, czy są przeciw, 
czy też może za przejęciem. Gmi
na Jarocin nie ma dobrej opinii 
zwłaszcza wśród nauczycieli, a to 
przez odważną politykę oświato
wą, jaką prowadzimy. Dlatego nie 
jestem zaskoczony sceptycznym 
podejściem do tej sprawy ze stro
ny kadry i rodziców.

wiceburmistrzowi tę nieco kuriozalną 
sytuację jeden z przybyłych.

Po co gmina chce przejmować szko
łę od ministra? To pytanie zostało za
dane około 10 razy. - Już odpowiadam, 
powodów jest kilka - zaczynał za każdym 
razem wiceburmistrz, coraz bardziej iry
tując zebranych. - Do rzeczy - ponaglali 
rodzice. Kaźmierczak argumentował, 
że gminie łatwiej będzie wyremontować 
pałac, a także wyposażyć placówkę 
np. w instrumenty. Ci odpowiadali, że 
szkoła sama wydała „grube pieniądze” 
na remont swoich pomieszczeń, a in
strumentów nie brakuje.

- Dobrze, skoro wszystko w szkole 
wam się podoba i uważacie, że nie m usi 
być lepiej-proszę bardzo - macie do tego 
pełne prawo, m ożecie pow iedzieć gm i
nie „odwalcie się od nas" - stwierdził 
nieco zrezygnowany wiceburmistrz. 
- N o w łaśnie tego chcem y - odparła 
jedna z matek, co spotkało się z en

tuzjazmem pozostałych. Wymiana 
zdań trwała niemal trzy godziny. Kaź
mierczak ubolewał m.in. nad tym. że 
szkoła nie angażuje się w życie gminy, 
w imprezy, jakie organizuje urząd. 
Rodzice w reakcji zarzucili, że wła
dze nie biorą udziału w koncertach 
organizowanych przez szkołę.

- Poza tym, ja  sobie nie życzę, żeby 
m oje dziecko występowało np. na fe 
stynach ZG O  - usłyszał od rodzica 
w iceburm istrz. Owację wywołała 

•jednak wypowiedź jednej z matek. 
- Lepsze je s t wrogiem dobrego. N am  
tu  je s t napraw dę dobrze, szkoła  m a 
renomę, nauczyciele są wspaniali. Po 
co to na siłę ulepszać? N ie chcemy, by 
gm ina przejęta szkołę - stwierdziła. Jej 
pogląd podziela większość, jeśli nie 
wszyscy rodzice, którzy wzięli udział 
w spotkaniu.

PIOTR IGNAStAK 
p.lgnasiak@jarocinska.pl

>  KOTLIN

W ójt
nie um arza  
znajom em u, 
przyjacielowi 
i koledze

Wójt Kotlina Mirosław Pater- 
czyk bardzo dba o gminny budżet. 
Praktycznie nie umarza podatków. 
W ubiegłym roku „podarował” 
tylko kilkaset złotych podatku rol
nego.

Osoby prawne nie mogą liczyć 
na anulowanie zaległości. - My nie 
umarzamy. Naprawdę, jeżeli ju ż, 
to m usi to  być wynikiem  trudnej 
sytuacji losowej, która dotknęła po
datnika. Wójt stoi na stanowisku, że 
nikomu nic nie umarza. Nigdy w na
szej gminie nie byb dużych umorzeń. 
Raczej próbujemy wszystko ściągać. 
Każdy, jeżeli ju ż  coś posiada, po
winien płacić podatki. N ie m oże 
być takiej sytuacji, że jeden płaci, 
a drugi nie. W  przeciwnym razie 
je s t to niesprawiedliwe w stosunku 
do tych, którzy regulują wszystko 

■ systematycznie - mówi Irena Ant
czak, skarbnik gminy Kotlin.

W ubiegłym roku wójt umo
rzył 2.182 zł odsetek od podatków 
i opłat, 736,81 zł od czynszów 

. oraz 462 zł podatku rolnego jednej 
osobie fizycznej.

Mirosław Paterczyk podkreśla, 
że aby umorzyć płatności musi 
mieć do tego podstawy praw
ne. - Weryfikuję wnioski, wysyłam 
oświadczenie o przedstawieniu aktu
alnej sytuacji finansowej, analizuję 
sytuację i podejmuję stosowną decy
zję. Tam, gdzie je st trudna sytuacja 
to umarzam. Jeżeli trzeba umorzyć, 
bo je s t taka potrzeba i są do tego 
podstawy, to na pewno um arzam . 
N ie robię Sobie tego tak ad hoc, bo 
mam znajomego, przyjaciela, kolegę 
- wyjaśnia włodarz Kotlina.

Burmistrz Żerkowa w porów
naniu z wójtem Kotlina jest filan
tropem, bo „podarował” prawie 
90 tys. zł podatków. (era)

► k o t l in , p o d w y ż k a  o p ł a t

10 i 20 zł od każdej osoby za śmieci
10 zł za odbiór odpadów segre

gowanych, a 20 zł za zmieszane - to 
Propozycje nowych miesięcznych 
stawek na jednego m ieszkańca 
w gminie Kotlin.

Wójt uprzedzał radnych, że ko
nieczne będą podwyżki opłat za 
śmieci. Włodarz gminy przygotował 
Projekt uchwały na najbliższą sesję. 
Mirosław Paterczyk sugeruje, aby 
miesięczna opłata za odbiór segre
gowanych odpadów wyniosła 10 zł, 
a niesegregowanych 20 zł. - Stawka 
dla w szystkich osób będzie równa. 
Rozm awiałem  z w ielom a osobam i 
' sugerowałem zróżnicowanie opłat, 
np. pierwsza osoba płaciłaby 11 zł, 
kolejna w rodzinie m niej o 30 groszy, 
a od 7. osoby wzwyż zostałoby po  7 zł. 
Ludzie mówili: „Panie wójcie, dlacze
go ja  m am  płacić ja ko  m ieszkaniec 
jedno-, dwuosobowej nieruchomości 
za kogoś". W iększość m ieszkańców  
^skazywała, aby wszyscy płacili rów
ną stawkę, dlatego też zaproponowa

łem wprowadzenie takiej sam ej opłaty 
dla wszystkich, czyli wstępnie 10 zł 
- wyjaśnia Mirosław Paterczyk.

Zaznacza, że nie rozważa usta
lenia ulg dla rodzin wielodzietnych, 
o co wielokrotnie postulowała część 
radnych i sołtys Kotlina Jarosław 
Tomaszewski. - Prawo daje m oż
liw ość um orzenia całkow itego lub  
częściowego opłat. Te 10 zł bilansuje 
nam  całą gospodarkę śm ieciow ą, 
wprowadzenie 5 czy 10-procentowe
go zwolnienia w opłatach dla grupy 
m ieszkańców  rujnuje całą kalkula
cję, a  to oznacza, że dla pozostałych 
trzeba je  podnieść. Gdybym wprowa
dził zwolnienie częściowe dla rodzin 
5-osobowych (z trójką dzieci) - to  
reszta m usiałaby p łacić 12,50 z ł - 
12,70 zł. Na to sobie nie pozwolę. 
N ie mogę pozostałych m ieszkańców  
„ukochać”taką stawką - ocenia szef 
gminy. Jego zdaniem rządowy pro
gram „Rodzina 50 0 + ” umożliwi 
rodzinom wielodzietnym uiszczenie

opłat. - Myślę, że ten zastrzyk fin a n 
so m  pozw oli uregulować obowiązu
jące stawki, a gm ina nie wyciągnie 
ostatniej złotów ki z  portfela każdego 
m ieszkańca - ma nadzieję wójt.

Radni zajmą się propozycjami 
stawek w tym tygodniu na połączo
nym posiedzeniu komisji. Sesję, 
na której ma być podejmowana, 
uchwała, zaplanowano na ponie
działek 29 lutego.

(era)

7  z ł
ty le  miesięcznie od osoby 

płacą mieszkańcy gm iny 
Kotlin za w yw óz  odpadów  

segregowanych

1 4  z ł
w ynosi stawka za śmieci 

n iesegregowane

O G Ł O S Z E N I E

IMBggeŁK

Z A Ł A D O W C Z O -R O Z Ł A D O W C Z E
63-930 Jutrosin - Rogożewo 23a

tei. 65 547 16 75, Kom. 604 502 645, 606 730 586 
www.pphusobmetal.pl, e-mail: sobmetal@tlen.pl

http://www.jarocinska.pP
mailto:p.lgnasiak@jarocinska.pl
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mailto:sobmetal@tlen.pl
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Fiskus 
wstępnie 
wypełni 
twój PIT

W  tym roku po raz kolejny 
Ministerstwo Finansów udostępni 
podatnikom usługę wstępnie wy
pełnionego zeznania podatkowe
go. Będzie z nief można skorzystać 
za pośrednictwem intemetu od 15 
marca.

To spore ułatwienie dla tych, 
którym konieczność wypełniania 
mnóstwa rubryk formularza P U  
spędza sen z powiek. Wypełnione 
przez skarbówkę zeznanie będzie 
bowiem zawierało już informacje, 
które zostały przekazane, między 
innymi przez pracodawcę, w de
klaracji PIT-11, PIT-11A/40A, 
PIT-8C oraz PU-R.

Z tej usługi skorzystać będą 
mogły osoby fizyczne nieprowa- 
dzące działalności gospodarczej 
- zarówno podatnicy rozliczający 
się indywidualnie, jak i wspólnie 
z małżonkiem.

Wstępnie wypełnione zeznanie 
podatkowe - PFR (z ang. Pre-Fil- 
led tax Return), ma za zadanie 
ułatwić podatnikom proces rozli
czenia z fiskusem. Po zalogowaniu 
się na Portalu Podatkowym - www. 
portaIpodatkowy.mf.gov.pl, bę
dzie można pobrać, sporządzone 
przez administrację podatkową na 
podstawie posiadanych danych, 
zeznanie podatkowe PU-37, a od 
tego roku również PIT-38.

Taki wstępnie wypełniony 
dokument m ożna w dowolny 
sposób modyfikować i uzupeł
nić o dodatkowe informacje (np. 
ulgi, załączniki, przekazanie 1% na 
rzecz OPP). PFR nie ma bowiem 
charakteru ostatecznego i w peł
ni uzupełnionego zeznania - jest 
to raczej propozycja rozliczenia, 
którąw części przypadków będzie 
trzeba uzupełnić o dane, których 
fiskus nie posiadał. Jeśli jednak 
uznamy, że dane są komplet
ne, możemy od razu przesłać je 
elektronicznie, uwierzytelniając 
uprzednio zeznanie za pomocą 
Bezpiecznego Podpisu Elektro
nicznego, bądź poprzez poda
nie danych autoryzujących (jest 
nimi kwota przychodu uzyskanego 
w 2014 roku).

Oprać, (ann)

k WIĘCEJ INFORMACJI 
O USŁUDZE NA PORTALU 
PODATKOWYM: http:// 
www.finanse.mf.gov.pl/ 
pp/wstepnie-wypelnione- 
zeznanie-podatkowe-pfr

Przew racają starostw o  
do góry nogami

W Starostwie Powiatowym 
w Jarocinie trwa remont biur. Od
nawiane są pomieszczenia i uzu
pełniane umeblowanie.

Roboty związane są ze zmianą 
organizacji pracy urzędu i prze
noszeniem pracowników. - Biuro 
prom ocji weszło w skład  wydziału 
oświaty. Z  kolei referat inwestycji 
poszedł na m iejsce biura prom ocji 
- tłumaczy sekretarz powiatu Ire
neusz Lampręcht. - Znow u ci od  
kontroli z oświaty poszli na 5A, żeby 
były odpowiednie warunki i strony 
kontrolowane m iały m ożliwość po
rozmawiania z kontrolującym i bez 
niepotrzebnych świadków - wyjaśnia 
szef powiatowej administracji. - Te 
biura nie były remontowane od dzie
sięciu lat. Teraz przy okazji zm iany 
organizacji pracy starostwa i prze
noszenia pracowników m ożna było 
wykonać te prace - dodaje.

Remont przeprowadza Przed-

Latem ubiegłego roku wyremontowane zostały sekretariat oraz gabinety 
starosty i wicestarosty. Prace, które wykonała firma ogólnobudowlana 
Łukasza Jańczaka z Jarocina, kosztowały ponad 34 tys. zł
siębiorstwo Hndlowo-U sługowe nie jednak podany po zakończeniu
M ariola M atuszak z Żerkowa, i rozliczeniu prac. Liczymy się z tym,
które zostało wyłonione z „wol- że w trakcie m oże coś „wyjść", co 
nej ręki”. Starostwo na zadanie zwiększy koszty - zastrzega sekre- * 
zam ierza przeznaczyć od 8 do tarz powiatu.
10 tys. zł. - O stateczny koszt zosta- (ann)

W czasie remontu starostwo funkcjonowało ' 
normalnie

i  ŻERKÓW

Niech ludzie z Chrzana 
zejdą na ziemię

Mieszkańcy gminnego budynku w Chrzanie obawiają 
się, że burmistrz Żerkowa nie dotrzyma obietnic o 
remoncie obiektu. Ich zdaniem pękające ściany i wilgoć 
zagrażają zdrowiu i życiu

W listopadzie ubiegłego roku do naszej 
redakcji zgłosili się mieszkańcy budynku 
komunalnego z Chrzana. Skarżyli się na 
fatalny stan techniczny obiektu oraz na 
wilgoć, która szkodzi ich zdrowiu (artykuł 
„Grzejniki za meblami, żeby nie zgniły” 
z nr 48 „Gazety Jarocińskiej” z 2015 r.). 
W ówczas burm istrz Żerkowa Jacek Ję- 
draszczyk obiecał, że podejmie działania, 
aby poprawić ich warunki mieszkaniowe. 
Na miejscu pojawili się przedstawiciele 
urzędu gminy oraz inspektor nadzoru bu
dowlanego, aby ocenić sytuację. A włodarz 
gminy zapewniał, że na wiosnę zostanie 
przeprowadzony remont. - O cieplim y cały 
budynek i w zm ocnim y ściany. Poza tym  zo
staną wymienione drzwi wejściowe. Być może 
też będzie m ożliw ość w ym iany ogrzewania  
w jednym  z m ieszkań. Żeby to  jed n a k zrobić, 
trzeba będzie dobudow ać kom in.

Od tego czasu upłynęły niespełna trzy 
miesiące. Jeden z mieszkańców ponownie 
napisał do naszej redakcji. „Rozmawiałem  
z osobam i z Urzędu M iasta i G m iny Żerków  
i pow iedzieli, że tyle pieniędzy nie m ają na 
rem ont dom u, że to są duże koszty. M iało być 
zrobione tak, ja k  obiecali, a teraz się wycofują. 
Chcą tylko postaw ić kom in do centralnego, 
a reszta nie będzie teraz zrobiona. M am  taką

wilgoć, że robią się pęcherze na ścianie pod  
oknem . Już nie wiem , co m am  robić dalej 
z tym . Jesteśm y zdruzgotani. Wejście do bu
dynku je st strasznie niebezpieczne. Cegły coraz 
bardziej soę obsuw ają" - twierdził w liście 
mieszkaniec budynku należącego do gminy.

Skontaktowaliśmy się ponownie z bur
mistrzem Jackiem Jędraszczykiem! Włodarz 
gminy nie kryl zdenerwowania. - Niech ludzie 
zejdą na ziem ię i się trochę zastanow ią. To 
m usi być dokum entacja, w arunki zabudowy 
i zagospodarowania terenu. Wchodzimy na ze
w nątrz budynku z kom inem . M usi być projekt 
techniczny, m usi być wszystko. To ani dzisiaj, 
ani ju tro  się nie zrobi. Być m oże gdzieś po  
wakacjach albo pod  koniec roku  - informuje 
Jędraszczyk. Na pytanie, czy oprócz komina 
coś zostanie jeszcze zrobione i czy obiecy
wany zakres remontu został ograniczony, 
odpowiada: - Ja żadnych innych obietn ic  
nie składałem , a ja k ie  oni m ają życzenia, 
to też nie wiem. Robim y zm ianę ogrzewania 
dla tego jednego lokalu, bo ten pan  chce so
bie sam  założyć centralne. A ja k  będzie dbał 
o to m ieszkanie i w łaściwie je  użytkował, ja k  
będzie działająca w entylacja, to problem u  
z wilgocią nie będzie. A, ja k  nie, to „święty 
Boże nie pom oże ” - uważa burmistrz.

(ann)

Z posłem o niskich 
zarobkach

Kilkanaście osób przyszło 
na spotkanie z posłem ruchu 
Kukiz’15 Jerzym Kozłowskim. 
Parlam entarzysta przybliżył 
kulisy wielkiej polityki, a na
stępnie przeszedł do tematu; 
który miał być wiodący, czy
li do inicjatywy referendum

w sprawie przyjmowania przez 
Polskę uchodźców. Przybyłych 
bardziej interesowały inne kwe
stie, zwtaszczd zarobki. - Pra
cowałam na umowie zleceniu i to 
je s t za przeprószeniem  g ... Żeby 
zarab iać godziw e p ien iądze, 
trzeba dojeżdżać do Poznania.

W  Jarocinie dostaje się grosze - 
narzekała jedna z kobiet. Poseł 
Kozłowski stwierdził z kolei, że 
Polska jest kolonią gospodar
czą.

Spotkanie odbyło się w sali 
konferencyjnej Południowej 
Oficyny Wydawniczej. (ig i)

at -m m it W m

http://www.jarocinska.pl
http://www.finanse.mf.gov.pl/
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KRZYSZTOF KACZM AREK
I--54 (Żerków)
ZENON ROGUSZCZAK
!• 54 (Łuszczanów)

W ŁADYSŁAW  M ICHALCZYK
J. 6 9  (Cielcza)
PAW EŁ PODESZW A
I. 4 5  (Jarocin)

A N TO N I M IG A SZEW SKI
I. 75  (Witaszyce)

R odzinom  zm arłych składam y w yrazy współczucia
ZATRZYMAJ SIĘ

► B IE R ZM O W A N IE  W  CZASIE W IZYTACJI KANO NICZNEJ W  PARAFII ŚW. M A R C IN A  W  JAROCINIE

| Rozdają 170 tysięcy komunii rocznie
Ordynariusz diecezji kaliskiej - 

ksiądz biskup Edward Janiak - przyje
chał do Jarocina niedzielę 21 lutego. 
Udzieli! sakramentu bierzmowania, 
a później spotka! się z radą duszpa- 
stersko-ekonomiczną oraz przedsta
wicielami wszystkich grup i wspólnot 
działających w parafii. Sprawozdanie 
z działalności prowadzonej w parafii 
ŚW- Marcina przedstawił ksiądz prałat 
Dariusz Matusiak.

Proboszcz podkreślił, że duchowym 
darem są m.in. obecność i modlitewne 
wsparcie sióstr elżbietanek, Wieczysta 
Adoracja Najświętszego Sakramentu 
wraz ze stałym konfesjonałem, msze 
sw. w intencji rodzin przez wstawien
nictwo św. Jana Pawła II odprawiane 
w każdą pierwszą sobotę miesiąca oraz 
comiesięczne Eucharystie z modlitwą 
0 uzdrowienie przez wstawiennictwo 
św. Michała Archanioła. Wspomniał 
również o nabożeństwie Drogi Krzyżo
wej na ulicach miasta, która ma miej

zm jdującym  się na cmentarzu, założenie 
nowej kostki i zagospodarowanie terenu 
wokół kościoła św. Jerzego. W  ostatnim  
czasie złożom  została prośba do ministra 
kultury i dziedzictwa narodowego m  dach 
i posadzkę w ruinach Świętego Ducha. 
Myślę, że będziemy kontynuować te prace 
tak, żeby był to kościół czynny - podkreślił 
ksiądz Matusiak. Sprawozdanie w for
mie pisemnej przekazał na ręce biskupa 
kaliskiego. - Ze sprawozdania widać, że 
proboszcz jest dobrym gospodarzem. Ale 
ta cała w ym ieniam  litania świadczy też 
o waszej ojiamości. Jest też wiele wspólnot, 
więc widać, że życie duchowe w tej para
fii tętni - podsumował biskup Janiak. 
Wspomniał także, że ostatnia wizytacja 
biskupia miała miejsce w parafii już 
blisko osiem lat temu.

Ordynariusz diecezji zwrócił się też 
do młodzieży, która miała otrzymać 
dary Ducha Świętego. - Wtedy, przy 
chrzcie nikt was nie pytał, bo zostaliście 
w becikach przyniesieni przez waszych

dzisiejsza Niedziela Przemienienia prowa
dzi nas nie tylko m  Drogę Krzyżową, ale 
daje też perspektywę zmartwychwstania. 
Chrystus zapowiedział nasze przyszłe prze
mienienie i przyszłe szczęście w niebie. 
I  po to przyjął ciało ludzkie, w którym  
tak wiele wycierpiał, żeby nas wynieść 
do chwały zmartwychwstania, do chwały 
nowego życia. Zanim  jednak nastąpi ta 
korkowa przemiana, trzeba już tu na ziemi 
przemieniać się w nowego człowieka. Po 
to jest okres Wielkiego Postu, czas reko
lekcji. Trzeba wyjść z  jarzm a grzechu, 
przyzwyczajeń, z niewoli własnych mibści, 
kłamstwa. Przemienienie Chrystusa jest 
apelem o naszą przemianę - tłumaczył 
biskup kaliski. Zwrócił uwagę, że praw
dziwe życie nie toczy się w internecie. 
- Życie nie jest grą, zabawką. Droga do 
Boga prowadzi przez człowieka. Każdego 
człowieka, bo każdy z nas je st stworzony 
m  obraz i podobieństwo Boga - podkreślił 
kaznodzieja.

Na zakończenie zaapelował do ro

sce w Niedzielę Palmową. Podkreślił, 
Ze w ciągu roku rozdawane jest około 
HO tys. komunii św. Duszpasterz wy
mienił też długą listę zrealizowanych 
inwestycji. - Tego wszystkiego dokoiui- 
Uśnry dzięki wielkiej ofiarności parafian, 
dzięki wielkiem u sercu okazywanemu 
Vv czasie kolędy i comiesięcznej składki 
^twestycyjnej i indywidualnym ofiarom. 
^Cy tej okay i dziękuję wam, drodzy pa- 
raflanie, za zrozumienie i za zaangażowa- 
nie w budowanie wspólnoty serc i troskę 
0 zewnętrzny wygląd naszych kościołów, 
wyrażam moją wdzięczność za każdy 
^'ungehezny grosz. (...) Bardzo cieszę się 
tyn, co zostab ju ż dokonane, ale zdaję
sobie sprawę, że wiele pracy je st jeszcze„„ -- I /  rf J ~
Ptzed nami - zarówno w sferze duchowej, 
Juk i materialnej. Jesteśmy w trakcie opra- 
cowywania przez firm ę z Wolsztyna mapy 

■ Waficzjtej cmentarza oraz inwentaryzacji 
komputerowej. W planach m amy m.in. 
mtnont dachu na budynku parafialnym

rodziców do kościob. Ale do sakramentu 
Bierzmowania każdy przychodzi dobrowol
nie. Nie ma przymusu. Gdyby ktoś czul 
się przymuszony, rnóże wyjść z kościob 
- stwierdził biskup Edward Janiak. Da
rem nowo bierzmowanych jest paschał, 
który zostanie poświęcony i uroczyście 
wniesiony do świątyni w Wielką Sobotę.

W kazaniu, które wygłosił już po 
udzieleniu sakramentu, hierarcha na
wiązał do tekstu z niedzielnej Ewangelii 
dotyczącej przemienienia Jezusa na 
Górze Tabor. Mówił też o tajemnicy 
zawartej w Męce Pańskiej i ludzkie
go cierpienia. - Ona prowadzi nas do 
ogromnej nadziei, bo Jezus nie pozostał 
na krzyżu. Umarł tut krzyżu dla ndszego 
zbawienia, alezmartwycltwstał. Czynom  
się to podoba, czy nie, wszyscy jesteśm y 
na tej ziemi tyntczasowo. Wiem, że trudno 
mówić to młodym ludziom, bórych życie 
dopiero śię zaczyna i wszystko je s t tak 
pięhie.jaknadchodzącaw iosna. (...) Ta

dziców. - Nie wystarczy dzieciom powie
dzieć: „bź. do kościob”. Oni patrzą, czy 
mama i tata są u Komunii, czy się modlą. 
To jest najpiękniejszy testament, ja k i wpi
sujecie w serca waszych dzieci. Młodzież 
idzie krok w krok za wami. Ważne jest, 
żeby w domach nie było przekleństw, żeby 
mówić „przepraszam Oni będą was na
śladować i stąd bierze się wasza wielka 
odpowiedzialność. M oże nie zostawisz 
im  w testam encie wielkiego bogactwa, 
ale'jeśli wpiszesz zasady m iłości i po- 
stępowanb, to choćby nie zrobił kariery 
politycznej czy zawodowej, to nigdy nie 
będziesz m usiał czy musiała wstydzić się 
bh  życb. Najważniejsze je st być dobrym  
człowiekiem. Chrześcijaństwo uczy nas nie 
tylko miłości do drugiego człowieka, ale 
równieżprzebaczenb - tłumaczył biskup 
Edward Janiak. Po podziękowaniach od 
młodzieży, ordynariusz diecezji kaliskiej 
poprosił o oklaski dla duszpasterzy.

( Is )

► Wizytacja biskupia (kanoniczna, 
pasterska) -  odbywa się przynajmniej raz 
na pięć lat, dokonuje je j biskup, a jeśli 
zachodzą uzasadnione przeszkody wizytacja 
może się nie odbyć lub może być odbyta za 
pośrednictwem wysłannika, oddelegowa
nego przez biskupa. W izytacji podlegają 
wszystkie dziedziny życia religijnego, mo
ralnego, apostolskiego i administracyjno- 
gospodarczego (stan i potrzeby kościoła 
parafialnego, kaplic, sal katechetycznych, 
sp isy inw entarza kościoła, cm entarza, 
budynków gospodarczych, kancelarii pa
rafialnej).

► Grupy działające w parafii św. 
Marcina: Żywy Różaniec -  7 róż żeńskich 
i męskich, Podwórkowe Koto Różańcowe 
Dzieci, Ruch Eucharystyczny, schole „Tę
czowe Nutki”  i „Canticum Gaudium", Akcja 
Katolicka, Bractwo Adoracji Najświętszego 
Sakramentu im. św. Jana Pawła II, Bractwo 
św. Michała Archanioła, Wspólnota Dobrej 
Śmierci, Zespół Charytatywny, Czciciele Bo
żego Miłosierdzia, Czciciele Ducha Świętego, 
Pro Familia, Poradnictwo Rodzinne, Wspól
nota Krwi Chrystusa, Grupa Modlitewna św. 
ojca Pio, Ruch Czystych Serc, Wspólnota 
Czcicieli św. Józefa, grupa pielgrzymkowa 
biało-zielona, Rycerze Miłosiernego Serca 
Jezusowego, Koto Przyjaciół Radia Maryja, 
szkolne koto „Caritas" działające przy Szkole 
Podstawowej nr 2, m in is tranc i, lektorzy 
i rada duszpastersko-ekonomiczna.

► PRZYKŁADY PRZEPROWADZONYCH 
REMONTÓW I INWESTYCJI:

' •  kościół św. Marcina - rem ont krużganków, 
zakrystii, nowe nagłośnienie cyfrowe i oświetlenie 
ledowe, założono nowe obicia na ławkach, przepro
wadzono renowację mebli i drzwi, generalny remont 
organów, założono nowe witraże, poddano renowacji 
zabytkowe sprzęty liturgiczne - 4 kielichy, 3 puszki, 
2 pateny, kustodię i monstrancję, tablicę upam ięt
niającą powstańców wielkopolskich i zakupiono dwa 
nowe piece;

•  kościół św. Jerzego -  zainstalowano nowy projektor, 
założono nowe oświetlenie ledowe, zmodernizowano 
instalację elektryczną, założono system alarmowy 
i monitoring, w zakrystii położono nową posadzkę i nową 
dębową podłogę’ pod chórem, dokonano renowacji 
mebli, a także generalnego remontu dachu i iglicy na 
wieży, obecnie trw a remont drganów;

• Dom św. Józefa - remont całego dachu, wymiana 
16 okien, wyremontowano mieszkania dla w ikariu
szy, założono nowy piec na ekogroszek, remont sali 
katechetycznej, pomalowano klatkę schodową i wy
mieniono drzwi;

•  Pozostałe -  przeprowadzono badania archeologiczne 
w ruinach kościoła św. Ducha, położono ok. 550 metrów 
kostki na cmentarzu, wymieniono wszystkie przęsła 
ogrodzenia, założono dwie nowe metalowe bramy i dwie 
furtki, wycięto 23 ęuche drzewa i korekcie poddano ok. 
30, dokonano generalnego remontu domu parafialnego 
przy ul. Kilińskiego, a także dachu i elewacji plebanii.

„Zamknęły się oczy, spoczęły spracowane ręce, 
przestało bić kochane serce."

Serdeczne podziękowanie ks. Stanisławowi Szymańskiemu, firmie pogrzebowej 
„Jezierski”, krewnym, sąsiadom, znajomym oraz wszystkim, którzy uczestniczyli 

w ceremonii pogrzebowej, za okazane współczucie, modlitwę, zamówione msze św., 
ofiarowanie wieńców i kwiatów oraz odprowadzenie na miejsce wiecznego spoczynku 

naszego kochanego męża, ojca, teścia, brata i dziadka

Ś. t p .

ANTONIEGO 
MIGAS ZEWS KIEGO

serdeczne "Bóg zapłać" składa 
żona z rodzinąy

r „Pozostaniesz na zawsze w sercach i pam ięci tych, 
którzy Cię bardzo kochali. ”

Serdeczne podziękowanie wszystkim, którzy okazali nam życzliwość w tych trudnych 
chwilach: Pani dr Aleksandrze Florczyk, Pani.pielęgniarce Ani Kaweckiej za fachową 

i troskliwą opiekę podczas choroby. Ojcu franciszkaninowi odprawiającemu ceremonię 
pogrzebową, Pani organistce, firmie pogrzebowej „Jezierski”, delegacjom, rodzinie, 
krewnym, sąsiadom, znajomym za modlitwę różańcową, ofiarowane msze święte, 

złożone wieńce oraz kwiaty, okazane współczucie i odprowadzenie na miejsce 
wiecznego spoczynku naszej kochanej Mamy, Teściowej, Babci, Prababci

Ś. t p .

STEFANII CUPRYCH
składa

rodzinay
OFERTA CENY USIUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

im jp
CAŁODOBOW E KO M PLEKSOW E 

USŁUGI PO GRZEBO W E B.W. PAUL
CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
Biuro obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00

w w w .jezierskisc.p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY

ODESZLI 0 0  NAS...

6 0 1  - 8 6 9 - 1 1 1

MMPUKOWA
OFERTA UStUB rOtMHKI
CMENTARNO- 

POGRZEBOWYCH NAJTAŃSZE USŁUGI PO

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

Jarocin, ul. Moniuszki lOa 
tel (62) 747-18-20 

czynne od 8.00 do 17.00 
całodobowo tel. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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Biuro projektów IKS Projekt z siedzibą w Jarocinie 
poszukuje pracowników na stanowiska:

PROJEKTANT/ASYSTENT PROJEKTANTA
w  specjalności architektonicznej

W ymagania: * .
• wykształcenie średnie techniczne lub wyzsze o kierunku architektonicznym
• znajomość programów AutoCAD, S ke tch llp , pakietu Office
• prawo jazdy kat. B
• kreatywność, um iejętność współpracy z innym i pracownikam i

PRACOWNIK RIUROWY
W ymagania:
• wykształcenie m in im um  średnie
• znajomość program ów pakietu Office - Word, Excel
• prawo jazdy kat. B
• zainteresowane osoby pow inny cechować się kom unikatywnością, '  

solidnością, dokładnością, a także m iłą aparycją, wysoką kulturą osobistą,’ 
samodzielnością, um iejętnością współpracy z innym i pracownikam i -

Osoby zainteresowane ofertą prosimy o przesłanie aplikacji 
(CV i list m otywacyjny w języku polskim ) na adres 

e-mail: biuro@iksprojekt.pl lub o kontakt telefoniczny w  godz. 8 :0 0 -1 6 :0 0  
. celem um ówienia spotkania, te l. 6 0 1 -2 7 8 -2 7 8 .

W  treści aplikacji prosimy o umieszczenie następującej klauzuli: W yrażam zgodę na przetwarzanie moich 
danych osobowych dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji (zgodnie z ustawą z dpia 

2 9 .0 8 .1 9 9 7r o  Ochronie Danych,osobowych, D z .U .1 9 9 7  nr 13 3  poz 8 8 3  z późniejszymi zmianami).

th e  n a t u r ę  n e t w o r k ®fł

2  ZEWNĘTRZNEGO LABORATORIUM

BLOCZKI
FUNDAMENTOW E
B-6 “1 2 ”, B-6 “14”
DOWÓZ I ROZŁADUNEK
DEKLARACJE JAKOŚCI • ATESTY ■

»naprawa 
odprysków 
Pleszew, ul. Kubackiego 55

ATRAKCYJNE CCNY

T e l. 660-252-097

PPH “ DAKAR” , WIECZYN 26a 
tel./fax: (62 ) 741 68  37  

kom. 6 02  7 13  2 7 9  
oraz 6 0 4  2 6 5  4 3 5  

e-m ail: dakarbet@ wp.pl
•WARUNKI PŁATNOŚCI DO UZGODNIENIA*

SERWIS •  KOMIS •  CZĘŚCI

Ul. F loriańska 4 a , 6 3 -7 2 0  Koźm in Wlkp. 
Zapraszam y: poniedzia łek  - p ią tek  9 -1 7 , sobota 9 -1 3

tel. 604 625 768, 698 625 572 e-mail: motostodola.kaczmarek@wp.pl

GARAŻE BLASZANE 
- WZMOCNIONE 

BRAMY GARAŻOWE 
KOJCE DLA PSÓW

PRODUCENT
(65)537-81-20. (61)610-13-39,509-038-426^

P R E M I U M  P ożyczk i w  2 4  h  
P & f e . Z K l  G O T Ó W K O W E

bez wychodzenia z domu

ZADZWOŃ 
© 6 7  623 34 44

tub wyślij SMS o treści p o ty c z k a

M605 052 769
* pełna obsługa w domu Klienta 

* szybkie pożyczki bez BIK

P rem ium  Pożyczki S A  
u l, P a czko w ska  26 .60 -171  P ozcan  

b iu ro @ p re m iu m -p o z y c z k i.p l 
w w w .p re m iu m -p o z  yczk  i. p i

Europtant Group
Phytopharm Klęka S.A. jest jedną z najszybciej rozwijających się firm farmaceutycznych segmentu OTC w Polsce. Specjalizuje się w lekach naturalnych. W portfelu firmy znajduje się wiele znanych i cenionych leków 
o wiodącej pozycji w swoich kategoriach terapeutycznych, min.: Bioaron C, Bronchosol, Dentosept. Firma Phytopharm wchodzi w skład międzynarodowego koncernu the Naturę Network, jednego z liderów w przemyśle 
stirowców zielarskich na świecie, a jej filozofią działania jest tworzenie preparatów, które łączą w sobie tradycję fitoterapii i najnowsze badania naukowe.

W związku z rozwojem Firmy zapraszamy do udziatu w procesie rekrutacji kandydatów w celu zatrudnienia na stanowiskach:

Asystent / Asystentka

M ie jsce  pracy:
K lęka, w o j. w ie lkopo lsk ie  

n r re f.: Z J / l/2 0 1 6

Zakres wykonywanych obowiązków:
• Koordynowanie rocznych przeglądów jakości produktów
• Prowadzenie analizy ryzyka
• Prowadzenie procesu walidacji procesowej
• Zarządzanie systemem działań CAPA, 

procesem Odchyleń, OOS
•  Współudział w procesie reklamacji produktów
• Współudział w procesie opracowywania i aktualizowania 

dokumentacji systemu jakości
• Udział w pracach nad wdrażaniem i utrzymaniem 

zintegrowanego systemu zarządzania - jakością, 
zarządzania środowiskowego oraz bezpieczeństwa 
żywności (GMR ISO 9001, ISO 14001, ISO 22000)

• Czynny udział w audytach wewnętrznych systemu 
zapewnienia jakości, audytach dostawców, audytach 
klientów oraz uprawnionych jednostek zewnętrznych

Od kandydatów oczekujemy:
• Wykształcenia wyższego chemicznego /  biologicznego 

/  farmaceutycznego lub pokrewnych
• Znajomości systemów zarządzania jakością prawa 

farmaceutycznego
• Znajomości j. angielskiego na poziomie BI
• Umiejętności wykorzystania wiedzy fachowej w praktyce
• Skrupulatności, odpowiedzialności, umiejętności 

pracy koncepcyjnej'
•  Dobrej organizacji pracy, chęci podnoszenia 

kwalifikacji

- Wydział Farmacja
M ie jsce pracy:

K lęka, w o j. w ie lkopo lsk ie  
nr ref.: 0 P / I I /2 0 1 6

Zakres wykonywanych obowiązków:
• Rozliczanie produkcji w dokumentach jakościowych oraz systemach 

SCALA i WMS
• Dzielenie zleceń produkcyjnych w module WMS oraz ich zamykanie
• Organizowanie dokumentacji produkcyjnej
• Nadzór nad przypisywaniem półproduktów dla odpowiednich zleceń 

konfekcyjnych
• Sprawdzanie dokumentacji produkcyjnej pod kątem przestrzegania 

zasad GMP
• Nadzorowanie procesów technologicznych, mycia urządzeń zgodnie 

z założeniami GMP
• Czynny udział w pracach walidacyjnych (walidacja procesowa 

walidacja mycia)
• Czynny udział w audytach i inspekcjach
• Rejestracja roboczogodzin w systemie komputerowym i plikach KPI
•  Czynny udział we wdrażaniu nowego systemu ERP

Od kandydatów oczekujemy:
• Wykształcenia średniego lub wyższego - preferowane kierunki: 

chemia inżynieria procesowa
• Znajomości pakietu MS Office, w szczególności MS Excel, MS Word
• Skrupulatności, dokładności, wnikliwości w wykonywanych obowiązkach
• Umiejętności organizacji pracy własnej
• Umiejętności połączenia realizacji celów własnych z pracą zespołu
• Doświadczenie w pracy na podobnym stanowisku będzie dodatkowym atutem
• Znajomość języka angielskiego będzie dodatkowym atutem

M ie jsce pracy:
K lęka, w o j. w ie lkopo lsk ie  

n r re f.: Q C /II/2 0 1 6

Zakres wykonywanych obowiązków:
• Przyjmowanie i rejestracja prób 

materiałów wyjściowych, półproduktów 
i produktów do badań

•  Wykonywanie analiz prób materiałów 
wyjściowych, półproduktów i produktów 
do badań

• Archiwizacja prób
• Przygotowanie prób do badań stabilności
• Wykonywanie i dokumentowanie 

wszystkich niezbędnych badań
i czynności kontrolnych zgodnie z prawem 
farmaceutycznym

Od kandydatów oczekujemy:
• Wykształcenia wyższego, preferowane 

kierunki: chemia, towaroznawstwo
• Znajomości pakietu MS Office,

w szczególności MS Excel, MS Word
• Znajomości języka angielskiego
• Skrupulatności, dokładności, wnikliwości 

w wykonywanych obowiązkach
• Umiejętności organizacji pracy własnej
• Umiejętności połączenia realizacji celów 

własnych z pracą zespołu
• Doświadczenie na podobnym stanowisku 

będzie dodatkowym atutem

Specjalista

M ie jsce pracy:
K lęka, w o j. w ie lkopo lsk ie  

nr ref. T / l l /2 0 1 6

Zakres wykonywanych obowiązków:
• Opracowywanie, projektowanie i uzupełnianie
. danych dokumentacji kwalifikacyjnej,

instalacyjnej i operacyjnej dla urządzeń 
i pomieszczeń

• Kalibracja urządzeń pomiarowych
• Udział w procesach kwalifikacji pomieszczeń 

i urządzeń
• Udziat w tworzeniu dokumentacji ATEX
• Udziat w opracowywaniu planów remontowych 

i inwestycyjnych
•  Proponowanie, analiza, dobór niezbędnych 

rozwiązań technicznych
• Dozór nad przestrzeganiem zasad i procedur 

GMP BHP PPoż i Atex

Od kandydatów oczekujemy:
•  Wykształcenia wyższego technicznego 

- preferowane kierunki: automatyka
•  Znajomości zagadnień związanych 

z zarządzaniem projektami
• Mile widziane doświadczenie zawodowe ‘ 

na podobnym stanowisku
• Czynnej znajomości języka angielskiego
•  Podstawowej znajomości systemów CAD
• Nastawienia na osiąganie wyznaczonego celu
•  Umiejętności połączenia realizacji .celów 

własnych z pracą zespołu
• Wysokiej komunikatywności

Dlaczego warto z nami współpracować?
Zapewnimy Ci współpracę w zespole w przyjaznej atmosferze i w oparciu o najwyższe standardy praktyki biznesowej. Zapewniamy system szkoleń i możliwość rozwoju umiejętności zawodowych.

Oferujemy zatrudnienie na podstawie umowy o pracę w pełnym etacie.

Zainteresowanych prosimy 0:
Przestanie aktualnej aplikacji CV (mile widziane zdjęcie) w terminie 2 tygodni od daty ogłoszenia na adres mailowy: aleksandra.grobelna@the-nature-network.pl w temacie wpisując nazwę stanowiska i nr ref.

O nas: ZAPRASZAMY NA STRONĘ www.phytopharm.pl

Prosimy o dodanie następującej klauzuli: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych w ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji, zgodnie z ustawą z dn. 29.08.1997 roku 
o Ochronie Danych Osobowych (Dz. U. Nr 133 poz. 883). Informujemy, że skontaktujemy się tylko z wybranymi osobami. Nadesłanych dokumentów nie zwracamy.

http://www.jarocinska.pl
mailto:biuro@iksprojekt.pl
mailto:dakarbet@wp.pl
mailto:motostodola.kaczmarek@wp.pl
mailto:biuro@premium-pozyczki.pl
http://www.premium-poz
mailto:aleksandra.grobelna@the-nature-network.pl
http://www.phytopharm.pl
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C nNie mamy litości 
dla wysokich rat!

Oddziat Jarocin 
u l Wrocławska IB 
tel. 62 747 49 75

kasastefczyka.p l

k i n i p j
Firma Kina Instalacje

za tru d n i

MONTERÓW
INSTALACJI

SANITARNYCH
W ZAKRESIE KLIMATYZACJI, 

WENTYLACJI, INSTALACJI 
ELEKTRYCZNYCH 

ORAZ AUTOMATYKI

Wymagane prawo jazdy kat. B

KOORDYNATOR 
OS. INWESTYCJI

W ZAKRESIE INSTALACJI 
SANITARNYCH

Wykształcenie wyższe techniczne 
Prawo jazdy kat. B 

Znajomość programu AutoCad 
Znajomość Pakietu Office 

Mile widziane doświadczenie w zawodzie

Tel. 6 9 7  141 131  
e-m ail: kina@kinabiuro.com.pl

F.U.H. NAPO Sp. z o.o 
w Nowym Mieście n/W

Poszukujue (za trudn i)

ŚLUSARZ
SPAWACZ

UPRAWNIENIA SPAWALNICZE 
MILE WIDZIANE

F.U.H. ..NA-PO" Sp.zo.o.
63-040 Nowe Miasto n/W, ul. Śremska 1 
Tel. 516 073 923, http://www.na-po.pl

ZAKŁAD
KAMIENIARSKI

Z. Toriiczak
N o w e M iasto  n. W artą  

ul. Śrem ska 5 
te l. (61) 287-44-61  

tel. kom . 6 0 1 /7 8 7 -6 2 0

oferuje:
płyty granitowe 
z całego świata 
nagrobki (granit, lastriko) 
parapety, schody, blaty, 
płytki 
liternictwo 
tablice nagrobkowe 
elementy granitowe 
wg własnego projektu 

I kostka granitowa

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

Apteka 
w Jarocinie

z a t r u d n i

MAGISTRÓW 
ORAZ TECHNIKÓW 

EARMACJI
Kontakt: spharma@op.pl

P ŁO TY
B R A M Y
KO TŁY

PUPH
STAL WŁAZ

JAROCIN
al. Niepodległości 30 

(plac GS) 
WILKOWYJA 

Tel. 503/670-611

w w w .k o n s ta l-g a r a z e .p l  ffig ą  
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644 
65-619-34-15 63-220-26-46 68-419-03-39 509-058-388

G A R A ŻE  B la s z a n e  B R A M Y  G a r a ż o w e  
K O JC E  d la  P s ó w  W ia ty  K o n te n e r y

Najniższe CENY
me wymiary
godne RATY
n c n n r t  i m n n ł a 7

■ P f J A R O C I N j
w w w . d r e w n o J a r o c i n . p i

d r e w n o
OPAŁOWE
- dębowe
-sosnowe (ZDOWOZEM)

NAJNIŻSZE CENY!!!
Jarocin, ul. Ceglana 1 

tel. 608 405 256, 608 730 895

OEKA
BIURO HANDLOWE: ul. Dąbrowskiego 16.63-200 Jarocin 
tel. (62) 505-25-60, tdeko@ tten.pl, www.deka-jorocin.pl

RATY, PR O M O C JE  

BEZPŁA TN Y  J S k
s Y E K J L *

PO M IA R

NAJWYŻSZA KLASA A
n  ZNAJDŹ NAS!!! FUH D E M  OGRODZENIA. BRAMY. OKNA, DRZWI

Z A T R U D N I Ę

BRYGADZISTĘ
/montera sieci sanitarnych 

/brygady do pracy przy 
budowie sieci wod.-kan., c.o.
WYMAGANE DOŚWIADCZENIE 
NA PODOBNYM STANOWISKU

Umowa o pracę, peten etat, praca 
w delegacji w całej Polsce 
Zgłoszenia przyjmujemy 

pod adresem e-mail: 
biuro@aquaenergy.pl 

AQUA ENERGY SP. Z 0 .0 .

cii)
Jarocińska Fabryka Obrabiarek S.A. 

w  Jarocinie

producent obrabiarek oraz maszyn i urządzeń o wieloletniej tradycji 
poszukuje kandydatów na stanowiska:

OPERATOR ORRABIAREK CNC 
SPAWACZ

PRACOWNIK W DZIALE ZAKUPÓW 
KONTROLER JAKOŚCI WYROBÓW

Osoby zainteresowane ofertą, posiadające doświadczenie w  pracy na 
podobnych stanowiskach w.branży metalowej zapraszamy do składania 
lub przesłania CVoraz listu motywacyjnego wraz z klauzulą zawierającą 
zgodę na przetwarzanie danych osobowych dla celów zatrudnienia, 
na adres Spółki:

6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. Zaciszna 1 4  
lub e-m ail: rekrutacja@ jafo.com .pl

Nadesłanych dokumentów nie zwracamy. Uprzejmie.informujemy, że 
kontaktujemy się tylko z wybranymi kandydatami.

R O L E T Y Firma Handlowo Usługowa

Ż a  F uzje  -  R o le ty

Biuro Handlowe  
ul. W rocławska 34

( w e jś c ie  p r z e z  b r a m ę  " S e z a m u " )

63 -200  Jarocin

ZA LU ZJE ,
M O SKITIERY,
MARKIZY,

v e r t i c a l e , ^  6 2  5 0 5  3 1  3 1
MATY B A M B U S O W E  ^  w w w .m ados.com .pl

f | www.facebook.com/fhumados ]  m ado s@ m ados.com .p l

N A J T A Ń S Z A
P O Ż Y C Z K A
DLA KAŻDEGO

'''U&uric,!

1 '

Tel. 517 817 208

http://www.jarocinska.pl
mailto:kina@kinabiuro.com.pl
http://www.na-po.pl
mailto:spharma@op.pl
http://www.konstal-garaze.pl
http://www.drewnoJarocin.pi
mailto:tdeko@tten.pl
http://www.deka-jorocin.pl
mailto:biuro@aquaenergy.pl
mailto:rekrutacja@jafo.com.pl
http://www.mados.com.pl
http://www.facebook.com/fhumados
mailto:mados@mados.com.pl
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► SIATKÓWKA

Siódma ekipa Wielkopolski
,  D rużyna TKS-u Siatkarz J a 
rocin zajęty siódme miejsce w M i
strzostwach Wielkopolski Kadetek 
w Siatkówce. W finale „B”, który odbył 
się w Jarocinie podopieczne Adama 
Sobczaka pokonały Szam otulani- 
na Szamotuły i przegrały z UKS-em 
ZSMS Poznań.

- Jestem  zadowolony z gry. Pierwsze 
sety w wykonaniu naszych dziewczyn nie 
były m oże doskonałe, ale całokształt 
turnieju oceniam  pozytywnie - mówił 
po zawodach trener TKS-u Siatkarz.

W finale „B” zagrały tylko trzy ze
społy, gdyż ekipa UKS-u Środa Wlkp. 
znalazła się automatycznie w finale 
„A”, ponieważ posiadała w składzie 
zawodniczkę ze Szkoły Mistrzostwa 
Sportowego PZPS w Szczyrku.

W pierwszym meczu zmierzyły się 
ekipy UKS ZSMS Poznań i Szamotu- 
lanina Szamotuły. Zgodnie z oczeki
waniem zdecydowanie lepsze okazały 
się poznanianki, które wygrały gładko 
w trzech setach.

W drugim pojedynku zagrały ja- 
rocinianki z zespołem z Szamotuł. 

-Początek seta to gra na remis. Później 
wysoką przewagę osiągnęły, niesione 
głośnym dopingiem kibiców, pod
opieczne Adam a Sobczaka (15:8, 
21:13). Szamotulanki w końcówce 
zbliżyły się na dwa punkty, jednak 
ostatnie słowo należało do gospodyń, 
które wygrały do 21. Drugą partię ja- 
rocinianki będą chciały jak najszybciej 
zapomnieć. Praktycznie nie nawiązały 
walki i przegrały do 13.

W kolejnym secie długo trwała 
wyrównana walka. Ostatnie piłki lepiej 
rozgrywała ekipa TKS-u zwyciężając

do 21. W  czwartej partii początkowo 
górą był Szamotulanin (9:4,10:6), ale 
później jarocinianki zdobyły siedem 
punktów z rzędu, po chwili pięć ko
lejnych i objęty prowadzenie 18:11. 
O statecznie podopieczne Adam a 
Sobczaka wygrały 25:22 i cały mecz 
3:1 zapewniając sobie przynajmniej 
siódme miejsce w Wielkopolsce.

W ostatnim meczu turnieju (o szó
ste miejsce) Siatkarz zagrał z UKS-em 
ZSMS Poznań, z którym na początku 
sezonu przegrał 0:3. Faworytkami 
były więc poznanianki. Pierwszy set 
przez większość czasu był wyrównany, 
z lekką przewagą poznanianek, które 
odskoczyły w końcówce, wygrywając 
do 19. Drugi set zaczął się świetnie

dla jarocinianek. Podopieczne Adama 
Sobczaka prowadziły już 9:3, później 
15:9,17:13,20:16,22:17... Do wygra
nia seta brakowało zaledwie trzech 
oczek. Niestety w końcówce punkty 
seriami zdobywały poznanianki i zwy
ciężyły ostatecznie do 23.

W trzecim secie jarocinianki znów 
miały przewagę i tym razem udało im 
się dowieźć prowadzenie do końca 
(25:19). W czwartej partii drużynie 
TKS-u zabrakło już jednak sił i prze
grała do 18.

- W  meczu z Poznaniem była szansa 
powalczenia o zwycięstwo ju ż  w drugim  
secie, który przegraliśm y na własne ży
czenie. Była szansa na wygraną w tym  
spotkaniu, zawiedliśmy mentalnie. Re

alnie patrząc m ogliśm y w tym sezonie 
walczyć o szóste, a właściwie o p ią te  
m iejsce, bo drużyna ze Środy znala
zła się w fina le  ,A ” tylnym i drzwiami, 
dlatego że m a zawodniczkę ze Szkoły 
Mistrzostwa Sportowego, a nigdy z nam i 
nie wygrała w tej kategorii wiekowej. 
Tak więc p ią te m iejsce było w naszym  
zasięgu. N ie udało się... Jest siódm e 
i jesteśm y z tego w yniku zadow oleni 
- podsumował sezon i turniej Adam 
Sobczak.

- Zaw odniczki z Poznania prze
wyższały nas w arunkam i fizycznym i, 
byty wyższe. Z  siódm ego m iejsca je 
steśm y bardzo zadow olone, bo n ik t 
się  nie spodziew ał, że będziem y la k  
wysoko. Wszyscy m yśleli, że będziem y

WYNIKI FINAŁU B 
MISTRZOSTW 
WIELKOPOLSKI 
KADETEK:
Szamotulanin Szamotuły
•  UKS ZSMS Poznań 0:3

(8:25,20:25,20:25)

TKS Siatkarz Jarocin
•  Szamotulanin Szamotuły 3:1

(25:21,13:25,25:21,25:22)

TKS Siatkarz Jarocin
• UKS ZSMS Poznań 1:3

(19:25,23:25,25:19,18:25)

Skład TKS-u Siatkarz Jarocin: Sandra 
Pohl (kapitan), Zuzanna Tyl, Wiktoria 
Korzyniewska, Patrycja Ignasiak, Julia 
Kita, Eliza Bakalarczyk, Agnieszka Becela 
(libero), Natalia Orzłowska, Zuzanna 
Kalinowska, Martyna Kujawa. Trener 
Adam Sobczak

wałczyć o dalsze miejsca. Sezon ogólnie 
m ożna zaliczyć na plus - dodała Pa
trycja Ignasiak, zawodniczka TKS-u.
- O ceniając „na chłodno" m yślę, że 
to optym alna lokata i sukces naszej 
drużyny. O czywiście walczyliśmy, ale 
patrząc na potencjał innych zespołów, 
to naprawdę dziewczyny zasługują na 
gratulacje. W  końcu pokonaliśm y Sza
m otuły! A  warto przypom nieć, że do 
tej pory zawsze z  nim i przegrywaliśmy
- stwierdził za to Michał Sorek, prezes 
TKS-u Siatkarz.

(fał)

► LEKKA ATLETYKA

Poszta po medal
Michalina Jaśkowiak z UKS-u Prze

łaj Żerków wywalczyła brązowy medal 
Halowych Mistrzostw Polski Juniorów 
Młodszych w Lekkiej Atletyce. Pod
opieczna Dawida Bierły zajęła trzecie 
miejsce w chodzie na 3.000 m.

W Halowych Mistrzostwach Polski, 
które odbyły się w Spalę, żerkowski klub 
miało reprezentować czworo zawod
ników, niestety jeszcze przed startem 
Miłosza Gendaszyka z rywalizacji na 
200 m wykluczyła kontuzja. - Pierwszy 
dzień m istrzostw nie zaczął się dla nas zbyt 
dobrze, gdyż podczas rozgrzewki M iłosz 
naciągnął „dwójkę", co wyeliminowało 
go ze startu  - mówi Dawid Bierta, trener 
UKS-u Przełaj Żerków. - D rugi dzień 
byl zdecydowanie szczęśliwszy. M ichalina 
Jaśkowiak udowodniła, że należy do ści
słej czołówki w chodzie i zdobyła brązowy 
m edal poprawiając swój rekord życiowy 
- dodaje Bierła.

Drugi z żerkowskich chodziarzy - 
Filip Sopniewski nie ukończył wyścigu 
na 5.000 m. - Filip zaryzykował. Urwał się 
z faworytami, jednak nie wytrzymał bardzo 
mocnego tem pa narzuconego przez o rok 
starszych zawodników i zszedł z  trasy - 
relacjonuje trener UKS-u.

Żaledwie sześć setnych sekundy za
brakło Mateuszowi Karlińskiemu do 
awansu do finału A w biegu na 60 m 
przez płotki. Czas, który uzyskał - 8,38 
(nowy rekord życiowy) dał mu ostatecz
nie dziesiąte miejsce w Polsce. (faf)

Michalina Jaśkowiak potwierdziła, 
że jest czołową chodziarką w Polsce 
zdobywając brązowy medal

► JAROCIN CUP 2 0 1 6

Porażka jarociniaków 
na swoim terenie

To nie był najlepszy turniej 
dla Akademii Piłkarskiej Reissa 
w Jarocinie. Lokalna drużyna za
częła swoją rywalizację w Jarocin 
Cup 2016 od zwycięstwa (1:0) nad 
Victorią Września, remisu (0:0) 
z OZPN-em .Leszno i sromotnej 
porażki z Lechem I Poznań (0:5). 
Z takimi wynikami adepci z Jaro
cina musieli walczyć w barażach 
o awans do drugiej fazy turnie
ju. Wtedy wspięli się na wyżyny 
swoich umiejętności pokonując 
Błękitnych Wronki 2:0.

Akademia dzięki temu zwycię
stwu mogła walczyć o piąte miej
sce w turnieju, gdzie ich rywalami 
została Kadra Jarocin, w której 
znaleźli się najlepsi młodzi piłkarze 
powiatu. Ci ostatni pewnie wygrali 
4:2.

Do finału aw ansow ały ju- 
niorskie drużyny Lecha Poznań, 
a z końoowego zwycięstwa cieszyli 
się gracze Lecha II, który po bar
dzo zaciętym spotkaniu musieli 
udowodnić swoją wyższość w serii 
rzutów karnych pokonując Lecha I 
3:2.

Opiekunowie Akademii Reissa 
zapewniają, że lekcja otrzymana 
od rywali nie pójdzie na marne.

- Wpływ na sukces tej im prezy m iał 
z  pew nością  w yrów nany poziom  
sportowy. Już m ecze grupowe były 
niezwykle em ocjonujące. Szkoda, 
że jarocińskie ekipy byty d ziś tak  
„gościnne ” i zagrały poniżej swoich 
możliwości - mówi Łukasz Stacho
wiak, trener i koordynator jarociń
skiej Akademii Reissa i dodaje:
- Chłopaków usprawiedliwia to, że 
na boisku spotkali się tak naprawdę 
po raz drugi. Uważam jednak, że 
pow iat jarociński m a niespotykany 
potencjał piłkarski, a przy połączę- 
“hiu  sil na pewnym  etapie, m ogli
byśm y ryw alizow ać w przyszłości 
z najlepszym i w Polsce.

(seb)

* Klasyfikacja generalna:
1. Lech II ftjznań
2. Lech I Poznah
3. AP Sparta Zabrze
4. OZPN Leszno
5. Kadra Jarocin
6. APR Jarocin .
7. V ictoria Września
8. B łękitni Wronki

• Najlepszy zawodnik 
Ziemi Jarocińskiej:
Szymon Łyskawa 
(AP Reissa Jarocin)

* Najlepszy bramkarz turnieju:
W iktor Nowicki 
(OZPN Leszno)

• Najlepszy Zawodnik Turnieju:
Maksym Czekała 
(Lech II Poznań)

Żaden z młodych adeptów nie odstawiał nogi

http://www.jarocinska.pl
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► XXXII BIEG ZIM OW Y IM . MARIANA MICHALSKIEGO

Z najlepszym czasem 
nie zmieści! się na podium
^  89 osób wzięło udział w XXXII Biegu Zimowym im. M ariana Michalskiego, zorganizowanym w lesie na os. Kopernika. Z licznego 
grona jarociniaków najlepszy czas uzyskał Jakub Musiał, który w klasyfikacji generalnej uplasował się na piątej pozycji. Troje innych 
przedstawicieli naszego powiatu zwyciężyło w swoich kategoriach.

Tegoroczna edycja biegu cieszyła się wysoką 
frekwencją. Do rywalizacji na dystansie 8,5 km przy
stąpiło o 20 osób więcej niż poprzednio. Powiat ja
rociński reprezentowało prawie 40 biegaczy i warto 
podkreślić, że nie zdominowali oni wyłącznie listy 
startowej. Karolina Giezek, Maciej Mrówczyński 
> Wiesław Garbarek byli najszybsi w swoich katego
riach, a miejsca na podium zajęli także Dawid Jagła 
■ Krystian Zdrojewski. Najlepszy wynik spośród 
naszych zawodników uzyskał Jakub Musiał, ale

startował w najsilniej obsadzonej kategorii i musiał 
zadowolić się w niej miejscem tuż za podium. - Sta
rałem się przygotować ja k  tylko potrafiłem , ale dwa 
tygodnie przed zawodami dopadło m nie przeziębienie, 
a co gorsza, tydzień przed doznałem urazu kostki i bałem  
się, że w ogóle nie wystartuję. Pomógł m i fizjoterapeuta 
Maciej Grygiel, więc wystartowałem. Trasa i pogoda 
dopisały, więc jestem  zadowolony z  tego, co zrobiłem. 
Miałem duże wsparcie ze strony kolegów i koleżanek 
z naszej grupy „Biegacze Jarocin”, za co bardzo im

dziękuję - podsumowuje Musiał.
W trakcie dekoracji zwycięzców uhonorowano 

najstarszego uczestnika i najstarszą uczestniczkę 
imprezy. Nagrody przyznano także w kategorii nie
pełnosprawnych, w której jarociniacy nie startowali.

Bieg Zimowy im. Mariana Michalskiego zorga
nizował tradycyjnie TKKF „Trucht - Wspólny Dom”, 
działający przy spółdzielni mieszkaniowej w Jarocinie.

PIOTR IGNASIAK 
p.ignasiak@jarocinska.pl

Zawodnicy startowali pojedynczo, co 30 sekund. Bardzo liczną grupę uczestników 
stanowili biegacze z powiatu jarocińskiego

Wręczenie nagród odbyło się w restauracji „Klubowa". Na zdj. Paweł 
Niewiadomski, prezes spółdzielni mieszkaniowej i klubu „TKKF 
Trucht - Wspólny Dom" oraz Jakub Musiał, najwyżej sklasyfikowany 
jarociniak

NAJLEPSZE WYNIKI UCZESTNIKÓW 
Z POWIATU JAROCIŃSKIEGO:

• Kat. kobiet:
1. Karolina Giezek (Jarocin) 34:23
4. Magdalena Idzikowska (Jarocin) 39:55
5. Sylw ia Sołtysiak (Żerków) 42:37

4.'-

•  Kat. mężczyzn 16-29 lat:
2. Dawid Jagła (Jarocin) 29:06
3. Krystian Zdrojewski (Wilkowyja) 29:48
7. M arcin Michalczyk (Jarocin) 33:33

•  Kat. mężczyzn 30-39 lat:
4. Jakub M usia ł (Jarocin) 28:45
7. Dominik Liderek Oarocin) 35:10
11. Marcin Więcek (Jarocin) 36:48

• Kat. mężczyzn 40-49 lat:
1. M aciej Mrówczyński (Jarocin) 30:32
6. Grzegorz Idzikowski (Jarocin) 36:28
8. Tomasz Strzoda (Jaraczewo) 39:56

• Kat. mężczyzn 50-59 lat:
4. Jacek Matuszewski (Jarocin) 3 7 :# * ,
6. Wojciech Świdurski (Jarocin) 40:55

* Kat. mężczyzn powyżej 60 lat:
1. W iesław Garbarek (Jarocin) 32:57
5. Krupiński Ryszard (Kotlin) 01 :01:15

• KLASYFIKACJA GENERALNA:
1. Paweł Tarasiuk (Poznań) 26:07
2. Sergiej Korvlaidis (Ukraina) 26:45
3. M arcin Zagórny (Krosno Odrzańskie) 27:06
4. Jurij B lahodir (Ukraina) 27:31
5. Jakub M usia ł (Jarocin) 28:45

stowarzyszenia Dart Jarocin. - Ideą 
Pucharu Polski Polskiej Organizacji 
D arta je s t, aby turniej odbywał się  
w m iejscu, gdzie na co dzień gracze 
rywalizują w lidze. W  tym roku udało 
nam  się tem u sprostać i najważniejszy 
turniej w sezonie zorganizow aliśm y 
w Restauracji Camea, gdzie rozgry
wam y naszą Jarocińską Ligę D ar- *  
ta. Tomasz Siodła z K onina po raz 
drugi zdobył tytuł M istrza Jarocina

- (poprzednio udało m u się to w 2013 
roku w A tlasie). Pokazał bardzo dobrą 
grę przegrywając tylko 3 legi w całym  
turnieju, co jest naprawdę znakomitym  
wynikiem. Tomasz należy do czołówki 
polskiego darta i cieszym y się, że taki 
zaw odnik ju ż  po  raz kolejny zagościł 
w Jarocinie. N ieźle w p a d li też jaro
cińscy darterzy. Najwyżej sklasyfiko
wanym graczem  był Jordan H ołdem y 
(trzecie miejsce), a Paweł Osielkowski 
i Norbert Pecyna zajęli p ią te m iejsca
- powiedział Szymon Pecyna

(faf)

Tomasz Siodła z Konina oraz 
Marta Pawlicka z Krotoszyna oka
zali się najlepsi w zawodach Pucharu 
Polski w Steel Darcie, które odbyły 
się w ramach Otwartych Mistrzostw 
Jarocina. Najlepszy z jarociniaków 
'  Jordan Hołderny - zajął trzecie 
miejsce.

W turnieju głównym wystarto
wało prawie pięćdziesięciu graczy, 
w tym osiem kobiet. Na dw una
stu tarczach w restauracji Camea 
zawodnicy najpierw rywalizowa
li w ośmiu grupach, z których po 
dwóch najlepszych uzyskiwało 
awans do 1/16 finału. Później grano 
już systemem pucharowym (przegra
ny odpadał). Mistrzostwo wywalczył 
Tomasz Siodła pokonując w finale 
5:1 Michała Dzierżaka z Poznania. 
Trzecie miejsca zajęli Jordan Hołder
ny oraz Paweł Stramski z Ostrowa 
Wlkp. w  turnieju kobiet triumfowała 
Marta Pawlicka (Krotoszyn) wygry
wając 3:2 z Karoliną Santulską (Sro-

Najlepsi zawodnicy Otwartych Mistrzostw Jarocina w Darcie
da Wlkp.). Na najniższym stopniu 
podium stanęły Anna Kowalczyk 
(Ostrów Wlkp.) i Małgorzata Zie
lińska (Zielona Góra).

Dzień wcześniej rozegrano „roz
grzewkowy” turniej deblowy. Wśród 
mężczyzn triumfowali zawodnicy 
z Leszna Konrad Pawłowski i Daniel 
Makiewicz, którzy w finale wygrali

z krotoszyńską parą Jacek Cieślak, 
Przemysław Pawlicki. Najlepsze 
'wśród kobiet były „szwagierki” Ewa 
i M arta Pawlickie z Krotoszyna po
konując naszą parę bliźniaczek Mar
tynę i Natalię Stróżyk.

- Turniej można zaliczyć do bardzo 
udanych również pod  względem orga- 
nizacyjttym - mówi Szymon Pecyna ze

WYNIKI OTWARTYCH 
MISTRZOSTW JAROCINA 
I PUCHARU POLSKI POLSKIEJ 
ORGANIZACJI DARTA:

• Mężczyźni:
ł .  Tomasz S iod ła -K on in
2. M ichał Dzierżak - Poznań
3. Paweł Stramski -  Ostrów Wlkp.
3. Jordan Hołderny - Jarocin 
5-8. Norbert Pecyna - Jarocin

|  5-8. Grzegorz Mróz - Leszno
5-8. Paweł Osielkowski - Jarocin 
5-8. Wojciech Bruliński - Poznań

• Kobiety:
1. Marta Pawlicka -  Krotoszyn
2. Karolina Samulska - Środa Wlkp.
3. Anna Kowalczyk - Ostrów Wlkp.
3. Małgorzata Zielińska - Zielona Góra 
5-6. Ewa Kruszyńska -  Poznań 
5-6. Katarzyna Tymoszczuk -  Środa Wlkp. 
7-8. Monika Brugger - Jarocin 
7-8. Sandra Dziubarczyk - Jarocin

Szwagierki lepsze od bliźniaczek
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• • •  W O K Ó Ł BO ISKA

► Warta (Jarota) Poznań
Bartosz Kieliba strzelił hono
rową bramkę dla Warty Po
znań w przegranym 1:3 przez 
„Zielonych" meczu z rezer
wami Miedzi Legnica. Były 
już obrońca Jaroty rozegrał 
również pełne 90 minut w ko- 

< lejnym sparingu, w którym 
Warta uległa 0:1 Chrobremu 
Głogów. W poznańskim ze
spole zagrali także inni byli 
gracze Jaroty: Łukasz Biało- 
żyt, Mateusz Filipowiak i Do
minik Chromiński. W druży
nie z Głogowa wystąpił były 
bramkarz ekipy z Jarocina - 
Karol Szymański.

► Remis Gromu
^  G rom  G olina zrem isow ał 

1:1 z występującą w koniń
skiej klasie okręgowej Spartą 
Orzechowo w drugim spo
tkaniu sparingowym. Gola 
dla Gromu zdobył Krzysztof 
Gładczak, po dośrodkowaniu 
Krzysztofa Potarzyckiego. Ko
lejnym przeciwnikiem golinian 
będą Gladiatorzy Sierszew (B- 
-klasa).

► Kotlin
ze zwycięstwem

Błękitni Sparta Kotlin wygrali 
3:1 sparing z Lwem Pogorzela 
- ostatnią drużyną leszczyń
skiej A-klasy. Bramki dla ekipy 
z Kotlina zdobyli Jakub Zała- 
chowski (dwie) oraz Dariusz 
Jasiński.

► Renowacja boiska
WKS W itaszyce wszystkie 
„domowe” spotkania w run
dzie wiosennej,ze względu na 
renowację murawy w Witaszy- 
cach rozgrywać będzie w Ja 
rocinie na boisku ze sztucz
ną nawierzchnią. W kolejnym 
sparingu, właśnie na tym bo
isku, witaszyczanie pokonali 
3:0 Phytopharm Klęka.

► Udana pogoń GKS-u
GKS Żerków zremisował 2:2 
z Wisłą Borek, dwunastą dru
żyną leszczyńskiej okręgówki. 
Podopieczni Jacka Koleckiego 
przegrywali 0:2, ale zdołali 
uniknąć porażki. Kontakto
wego gola strzeli! Paweł Ma- 
jusiak, a do remisu dopro
wadził zawodnik testowany. 
W najbliższą niedzielę o godz.
16.00 „Gieksa” zagra sparing 
z Phytopharmem Klęka (bo
isko ze sztuczną nawierzchnią 
w Jarocinie).

(faf)

O G Ł O S Z E N I A

£ esniemcu
nowej fabryki motali)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
PROMOCYJNE CENY!
;  OPAL KLINKIER
to m  6 0 0 -6 0 0 -1 9 9

Królowie remisów

Testowany w Jarocie Jakub Czapliński w pierwszej połowie został ostro 
potraktowany przez zawodnika z Legnicy

Czwarty z rzędu remis zano to 
wali piłkarze Jaroty Hotel Jarocin. 
Tym razem zremisowali 1:1 z trze- 
cioligowymi rezerwami Miedzi Le
gnica, która kilka dni wcześniej po
konała 3:1 Wartę Poznań. Bramkę 
dla Jaroty, bezpośrednio  z rzutu 
wolnego zdobył Piotr Stokowski.

Rezerwy Miedzi Legnica, trzecia 
drużyna dolnośląsko-lubuskiej III 
ligi były najmocniejszym zespołem, 
z jakim zim ą do tej pory grała Ja ro 
ta. Mecz zaczął się bardzo dobrze 
dla gości. Błąd defensywy już w 2. 
minucie wykorzystał Tomasz Woj
ciechowski, który pokonał nowego 
bramkarza Jaroty Marka Szulca (po 
udanym  występie w poprzednim  
sparingu z Białym Orłem  został 
wypożyczony z Olimpii Grudziądz).

W  pierwszej połowie lepiej pre
zentowała się drużyna z Legnicy, za 
to po zmianie stron przewagi osią
gnęli jarociniacy, którzy doprowa
dzili do wyrównania w 68. minucie 
po bardzo ładnym  strzale P iotra 
Stokowskiego (to trzecie trafienie 
pomocnika Jaroty w tegorocznych 
sparingach).

- M yślę, że w ynik tego spotkania  
je s t sprawiedliw} '. Pierwsza połowa dla 
M iedzi, druga dla Jaroty. W  pierw szej 
połow ie przytrafiło  nam  się k ilka  in 
dyw idualnych i taktycznych błędów. 
Graliśm y też za nerwowo. Po przerw ie

było ju ż  zdecydow anie lepiej - powie
dział po meczu Janusz Niedźwiedź, 
trener Jaroty.

W spotkaniu z M iedzią testo
wany był niespełna dwudziestolet

ni prawy obrońca Jakub C zapliń
ski, który ostatnie pół roku spędził 
w pierwszoligowym Rozwoju Ka
towice (zagrał w jednym  spotka
niu), a wcześniej grał m.in. w Unii

Swarzędz, Widzewie Łódź (osiem 
spotkań w I lidze) i juniorach Warty 
Poznań.

- O rgan izacyjn ie  w szystko  się 
norm u je. N ieste ty  n a sza  sytuacja  
kadrow a je s t w ciąż bardzo ciężka. 
N ie pow iem , że  dram atyczna, ale na 
pew no ciężka. W  osta tn im  tygodniu 
nie m ógł trenow ać P iotr G arbarek 
i tak naprawdę dopiero na rozgrzewce 
podjęliśm y decyzję, że zagra. Wciąż 
szukam y nowych zawodników. Przede 
w szystkim  środkowego obrońcy i na
pastn ika . Jesteśm y ju ż  po  wstępnych 
rozm owach z tym i p iłkarzam i. Jeżeli 
w szystko pójdzie po naszej m yśli, to 
pow inni się pojaw ić w tym  tygodniu.
1 n ie będą to zaw odnicy do testow a
nia, tylko do podpisania  - stwierdził • 
Janusz Niedźwiedź.'

(faf)

J f Ą  JAROTA ROTR JAROCIN

f p MMI II LEGNICA jfl
Jarota Hotel: Marek Szulc - (63. Sebastian Kmiecik) - Jakub 
Czapliński (63. Dawid Dolata), Dawid Piróg, Piotr Garbarek, Piotr 
Skokowski (83. Alan Janowski), Jędrzej Ludwiczak, Krzysztof 
Czabański (85. Szymon Grodzki), Mikołaj Marciniak (60. Mateusz 
Dunaj), Jacek Pacyński (85. Dawid Idzikowski), Jakub Kielb (78. 
Igor Bródka), Hubert Antkowiak (87. Damian Tomczak)

0:1 - Tomasz Wojciechowski (2.)
1:1 r Piotr Skokowski, z rzutu wolnego (68.)

► ROCKRUN 2016

Chrzest rockowego biegu

W piątek, 19 lutego podczas pierwszej konferencji prasowej oficjalnie ruszyły zapisy do biegu RockRun 2016

OPŁATA 
STARTOWA 
NA ROCKRUN 
2 0 1 6

1 5 0  z ł
do 30 kwietnia

I 6 0  z ł
I do 31 lipca

I 8 0  z ł  .
do 31 sierpnia

1 0 0  z ł
od 1 września 
do dnia zawodów

Ruszyły zapisy do biegu RockRun 2016, który 
w tym roku odbędzie się 11 września W trzech 
pierwszych dniach chęć startu zadeklarowały 23 
osoby. Limit uczestników wyznaczono na 966 
startujących nawiązując w len sposób do 1050 
rocznicy Chrztu Polski.

Pierwsza edycją biegu RockRun spotkała się 
z bardzo przychylnym przyjęciem w środowisku 
biegowym. Niepowtarzalny, muzyczno-sportowy 
charakter imprezy oraz bardzo dobra organiza

cja spodobały się uczestnikom zawodów, którzy 
deklarowali, że wystartują również w kolejnych 
edycjach namawiając także do tego swoich zna
jomych. Pierwotnie organizatorzy planowali 
ustalić limit zgłoszeń na 900 osób, ale podczas 
konferencji prasowej zapowiadającej tegoroczny 
RockRun wiceburmistrz Jarocina Robert Kąź- 
mierczak zaproponował, żeby powiększyć go 
do 966 startujących wpisując się w kalendarz 
imprez związanych z rocznicą Chrztu Polski.

Podobnie jak przed rokiem biegacze będą 
mieli do wyboru dwa dystanse - 10 km i pół- 
maraton ze startem i metą na stadionie spółki 
Jarocin Sport, która została współorganizatorem 
imprezy.

Opłata startowa (niezależnie od dystansu) 
na razie (do 30 kwietnia) wynosi 50 zł. Później 
cena wzrośnie do 60 zł (do 31 lipca), 80 zł (od 
1 do 31 sierpnia) i 100 zł po 1 września.

(faf)

WYNIKI SPOTKAŃ SPARINGOWYCH DRUŻYN TRZECIOLIGOWYCH:
Warta Poznań •  Miedź II Legnica (III liga) 1:3
Nielba Wągrowiec •  Wetna Skoki (IV liga) 2:2
Elana Toruń •  Rol.Ko Konojady (IV liga) 1:5
Chemik Bydgoszcz (IV liga) •  Pelikan Niechanowo 1:2
GKS Katowice (1 liga) • KKS 1925 Kalisz 1:1
Kujawianka Izbica Kuj. •  Sadownik Waganiec (klasa okręgowa) 2:0
Unia Swarzędz •  Wiara Lecha Poznań (klasa okręgowa) 1:0
Chrobry Gtogńw (1 liga) •  Warta Poznań 1:0
Unia Swarzędz *  Lubuszanin Trzcianka (IV liga) 1:1
Kujawianka Izbica Kuj. •  Gdmik Konin (IV liga) 1:2
Centra Ostrów Wlkp. •  LKS Goluchów (IV liga) 6:3
Sokół Kleczew •  SKP Stupca (IV liga) 7:0

Ostrowa Ostrów Wlkp. •  Dąbroczanka Pępowo (IV liga) 2:0
GKS W ikielec (III liga) * Sparta Brodnica 1:1
Elana Toruń •  Chemik Bydgoszcz (IV liga) 3:0
Start Warlubie •  Unia Solec Kuj. (IV liga) 2:1
Wda Świecie •  Rol.Ko Konojady (IV liga) 2:1
Nielba Wągrowiec •  FA Szamotuły (liga juniorów) 2:0
KKS 1925 Kalisz •  Biały Orzeł Koźmin (IV liga) 5:0
Polonia Środa Wlkp. •  Vitcovia W itkowo (klasa okręgowa) 5:3
Polonia Środa Wlkp. •  Unia Janikowo (klasa okręgowa) 6:1
Lech II Poznań *  Zagłębie II Lubin (III liga) 2:2
KGHM ZANAM Polkowice (III liga) •  Pelikan Niechanowo 3:3

SJtOEt
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